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КОНСТАТУЈЕ СЕ да су на главни претрес приступили: 
 
 

 заменик тужиоца за ратне злочине Милан Петровић,  
 оптужени Савић Горан и Ћилерџоћ Саша, 
 браниоци оптужених, адвокати Небојша Милосављевић 
и Радован Павловић, као и сведоци 

 Јовић Милорад и сведок под псеудонимом «Бета». 
 
 

Суд доноси 
 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
 

 Да се главни претрес ОДРЖИ. 
 
 На основу чл.335. ЗКП-а, ПОВЕРАВА СЕ спровођење 
истражне радње препознавањем од стране сведока «Бета» 
истражном судији овог суда, након чега ће бити настављен главни 
претрес. 
 
 
 Суд доноси 
 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
 

 Да се на данашњем главном претресу саслушају сведоци Јовић 
Милорад и сведок под псеудонимом «Бета».  
 
 
 КОНСТАТУЈЕ СЕ да је од стране истражног судије 
председнику већа предат записник о препознавању сачињен 08. маја 
2009. године. 
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САСЛУШАЊЕ СВЕДОКА ЈОВИЋ МИЛОРАДА 
 
 

ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добар дан, изволите. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Добар дан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Има ли столица ту? Има, ставите ту столицу.  
Седите.  
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Могу да седнем? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да, да. Да ли су Ваши лични подаци исти као на 
записнику у истрази 07. децембра 2007. године, адреса Ресавска 4, Нови 
Сад, да ли је тако? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Отац Алимпије, пензионер? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Да. 
 
 
 Сведок Јовић Милорад са личним подацима као  у истрази, 
упозорен на дужност казивања истине и последице давања лажног 
исказа. 
 

Упозорава се да није дужан да одговара на поједина питања, 
ако је вероватно да би тиме себе изложио тешкој срамоти, знатној 
материјалној штети или кривичном гоњењу. 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Имате ли текст заклетве испред себе? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Имам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Изволите прочитајте то наглас. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Заклињем се да ћу о свему што пред судом 
будем питан, говорити само истину и да ништа од онога што ми је 
познато, нећу прећутати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Хвала. 
 
  
 Констатује се да је сведок положио заклетву, па наводи: 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ви сте као сведок дали свој исказ у истрази  у 
децембру 2007. године, па ћу Вас прво питати, да ли остајете при том 
исказу? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, можда бих, да Вам кажем ја, овај, 
променио нешто, овај, јер хтео сам да Вам кажем да је немогуће да 
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водите по истом, овај, питању истрагу и овде и у Хагу, с тим што, овај, 
требало је некако, мислим, да се мени бар, да не одступам од исказа овај 
других, али мислим да мени лично смета што неке ствари ја нисам знао 
као човек, нисам знао шта се тамо дешавало. После сам слушао, овај, 
сведочење у Хагу тих људи који су били тамо и мислим да као људи, као 
било шта, срамота за поједине речи што су лагали тамо и причали неке 
ствари, овај, недостојне људства. Јер да Вам кажем, ја смем да се 
закунем у, нисам никада био верник, у свакој цркви вамо, да сам спасао 
тих 25 људи, да није било мене, не би их било нигде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ми овде никакву истрагу не водимо. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Није битно да ли је, али ја  Вама кажем као 
суду, да Вам кажем неке ствари. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро, немамо сада много времена за расправу у 
том смислу. Суд поступа по оптужницама надлежног Тужилаштва за 
суд. За наш суд надлежно је Тужилаштво за ратне злочине, које у овом 
поступку представља заменик Милан Петровић. Пред овим судом, значи 
данас, смо се овде окупили ради разматрања евентуалних доказа за 
поткрепљивање или не оптужнице подигнуте против ове двојице људи 
којима се стављају на терет неке радње које су учињене на 
Пољопривредном добру Економија и на Циглани. Обзиром да смо ми 
Вас још раније саслушавали, ја ћу Вас сада позвати да нам Ви 
непосредно овде на претресу укратко испричате, да ли Ви знате да се 
нешто десило на Циглани, јер у овој оптужници пише да су се тамо 
дешавале пљачке, значи да су лица која су тамо радила у обезбеђењу, 
заједно са овде присутнима, ишла у неке пљачке, неким камионима, 
напуштених кућа муслиманских, па и српских власника, о чему сте се 
већ раније изјашњавали и друга радња је убиство једног човека. Ја 
мислим да и Ви знате да је ту ипак један човек убијен. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Значи, то ништа није измишљено. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Управо о томе сам баш хтео да Вам кажем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:   Значи, питање за Вас је да ли је Вама познато, 
да ли се тако нешто догодило на Циглани у јуну месецу 1992. године, да 
нам укратко испричате. Ви сте помињали да сте имали кратко време 
запосленог неког Саву и неког Сашу из Краљева, Чачка, тако нешто, 
који  су ту радили краће време. Нешто сте се мало различито 
изјашњавали на претресу у претходном предмету, нешто у истрази, па 
изволите.  Значи, тема је овај злочин на Циглани, значи пљачке и 
убиство Исмета Чирака и тешко телесно повређивање оштећеног 
Даутовић Енвера, коме је, према наводима оптужнице, .исечена 
тетоважа са руке ножем, па да ли знате нешто о томе, Ви да нам 

ВРЗ 04
48



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 08. маја 2009. године 

 
 

4

испричате, пошто је овде сада поступак на претресу, значи морамо чути 
Вашу реч, без обзира што сте у истрази већ саслушани. Изволите. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Овако, мислим, Ви мени морате 
постављати питања да Вам ја одговорим, јер ја, прошло је толико година 
да бих ја могао сада да се сетим свега шта је било, али оно што сам Вам 
дао у изјави, што сам се сећао или не сећао, ја сам имао и страшан, овај, 
због свега тога што сам бранио те људе, што сам спасавао туђе животе, 
ја сам довео своју породицу да доживим тромбоемболију оба плућна 
крила и то је због којекаквих напора и спашавања, једва сам остао жив, 
тако да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  О ком периоду причате и спашавање кога од 
кога? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Причам уопште о себи, и о рату  и сада и 
нормална ствар да ја морам да, прошло је време, не могу да се сетим 
свега тачно. Ја се нисам могао да сетим датума, а оно све што сам рекао, 
ја стојим иза тога, ја сам јасно и гласно рекао да је, да ја нисам видео да 
је Пуфта убио тог човека, овај, али су рекли ови који су били ту за време 
радног времена и ово све, да га је тај Пуфта убио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Који ови, ко је Вама рекао? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Стражар, па када сам ја звао овога Тору, 
овај, Торо ми је поднео рапорт и рекао да је тај човек убијен, он ми је 
казао да је овај, како се зове, да је обавештена и милиција и ово све, да је 
обављен увиђај и да су однели то тело. Ја више нисам имао шта да 
истражујем, немам шта да истражујем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро, сада смо мало кренули с краја, хајте нам 
испричајте о ангажману тог Торе и да ли је код њих био још неко. Ту сте 
то још помињали, како је дошло  до тога да се уопште ту налазе 
заробљеници у фабрици, испричајте нам о томе. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, да Вам кажем ја, када је рат, онда је 
нормална ствар да чуваш своју главу. Горе је била општина, горе су 
били, била је општина, била је војска, сви су заштитили себе, тамо редом 
сгражара и војске и не знам ни сам. Овамо је била фабрика коју је исто 
требало заштитити ту фабрику. Сви знају да су чували радници, обични 
радници, инвалиди рада коју нико није, овај, како се зове, они нису 
могли да сачувају ни себе, а камоли да сачувају било кога поред и 
требало је да се обезбеди фабрика. Тамо на састанку у овоме, у овоме, у 
општини одржавао се, то се одржавало ваљда да ли по позиву 
председника општине или мислим, како када, не знам ни сам у тим 
ратним условима, углавном ја сам слушао, када ме зову, ја сам долазио 
на те састанке. Договорено је да треба да, овај, како се зове, да се 
обезбеди чување фабрике и да се обезбеди, мислим, обезбеди радна 
снага за рад у фабрици, јер су, овај, углавном мушки ови, радници били 
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мобилисани и одведени на фронт, а осим тога, ја сам чуо, мислим, морам 
да Вам кажем да су моји радници у фабрици је било запослено око 400 
људи, од тих 400 људи  било је око 200, 220 Муслимана, било је оно, 
остало су били Срби. Ја сам чуо да су моји радници заробљени тамо, 
како се зове, у оном, у Техничкој школи и тражио сам да ми се доведу ти 
људи, ако су тамо да раде у фабрици, јер није било овамо људи, овај, 
који су знали да раде тај процес, не може да ради свако у фабрици. 
Међутим, не знам ни ја како, мени је доведено тих 25 људи и доведени 
да раде, они су радили тамо, тамо где сам био ја, били су и они, тако да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ко их је довео? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Довео их је Нишки. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ко је тај Нишки? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Тај је командант, командант, не знам 
каквих јединица, али командант легалне војске из Зворника, то можете 
да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Целе војске? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Целе војске у Зворнику? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, нема, какви целе, он је можда био, 
диверзантски водови, шта су, немам појма. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Како је дошло до тога да Вам Нишки доведе, да 
ли сте знали тог Нишког пре него што је довео те људе? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Када сте упознали тог Нишког? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Када је довео те. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Како Вам се представио, ко је он? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, Нишки, он се зове Нишки, госпођо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Не, не, шта је рекао, ја сам? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Он је Нишки, дошао је да, како се зове. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Какву је имао функцију, да ли је био 
униформисан, да ли је имао оружје? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Знате шта, да Вам кажем, овај, у војсци ако 
сте доживели рат, не питаш никога ко носи пушку, ни шта је, ни ко је. 
Питаш га шта хоће и када заврши, довиђења и нема ниакаквих проблема. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Када је то било када је он довео те људе? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, не знам када је било, мислим, како ћу 
се сетити када је било. Било је онда када ми је требало, ја сам отишао 
горе, договорили смо се да се ангажују људи, такав је био договор да се 
ангажују људи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Где горе, то када кажете горе? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  У општину. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Код кога? 
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Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, углавном се то одржавало у седници, у 
Скупштини општине у сали где позову све директоре и онда смо се 
договарали око организације. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ко председава тим састанцима? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, углавном је Брано Грујић председавао, 
овај или Драган Спасојевић, он је био заменик председника општине, 
чини ми се да је он био. А био је овај, како се зове, Марко, Марко после, 
а пре Марка мислим да је био онај, како се зове, онај што је «Жуте осе» 
водио, како се зове, не могу се сетити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Шта је био тај Марко? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Марко је био командант целокупних 
јединица у Зворнику. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Јединица? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Марко Павловић, војске. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  До када? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Мислим, ја сам отишао из Зворника, он је 
остао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Када сте Ви отишли? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Ја сам отишао 1992. у августу, овај, а 
мислим водио ми се радни стаж до новембра, зато што сам отишао пре. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ви сте отишли пре или после оног великог 
хапшења у Зворнику јединица из Србије, крајем јула? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  После, па то су, ја сам овај, онда 08. јула је 
почео рат, овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Априла. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  И 08. јуна у Зворнику. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Неће бити јуни, април. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Април, да. А овај, хапшење је било, ја сам 
био ту када су их хапсили, само сам тај дан, нисам био, био сам, да ли у 
Београду на путу, на службеном путу и ово све. Када сам се вратио, онда 
су ми рекли да су похапсили све живе и да су их одвели доле у Батковић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро, да се вратимо на тог Нишког. Он долази, 
како долази, чиме, ко га доводи, хајте нам то мало реците. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Нишки је имао свој ауто, једанпута један, 
једанпута други, једанпута трећи, не знам ни ја, мислим, одакле њима 
аути, али имао је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Цивилни, војни? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Цивилни, војни, какав? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, да Вам кажем, госпођо, аута је било  
где год си могао да нађеш, могао си да га узмеш, ако си могао да га 
упалиш. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли се сећате он, чиме је дошао са тим 
људима, како их је довезао? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Он је довезао, тражио је камионе, отишла 
су два моја камиона и овај, у њима су довежени, како се зове, тих 25 
људи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Шта, он прво дошао сам да тражи камионе? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Он је дошао сам код мене да ме обавести да 
ће да, овај, да ми довезе раднике и да пошањем камионе да довезе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  А где да пошаљете? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, не знам ни ја, искрено да Вам кажем, 
где су отишли и одакле су довезли, они су довезли људе и овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ко су они? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, возачи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ваши возачи? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Да, моји возачи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Шта кажу, одакле су узели људе? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, ја не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Одакле су преузели те људе? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Да Вам кажем, госпођо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли су их они заробили или шта? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Ко? Моји возачи су били дужни да 
испоштују Нишки шта ради. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Питам Вас, одакле су довезли људе? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Не знам, госпођо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Не знате? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Да Вам ја кажем, Ви опет мене, у рату се 
никада не пита ништа, госпођо, ја нисам питао никога ништа ко је 
старији од мене, ко је јачи, ко има пушку. И захваљујући томе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да бисмо мало скратили, имамо још једног 
сведока, немојте ми причати шта се у рату не пита, већ оно што Вас 
питам, шта знате. Ако не знате, реците не знам, немамо времена сада за 
то. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Добро, ја не знам шта Ви хоћете, ја Вама 
кажем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ја Вас лепо питам, шта Вам кажу Ваши возачи, 
одакле довозе заробљене људе, одакле их доводе, јесу их они заробили 
или су већ били негде заробљени? Једноставно је питање. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Пазите, возачи не могу да заробљавају, 
возачи су да возе, мислим, а Нишки. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Питам за Ваше сазнање, да ли знате? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Нишки, ја сам послао да ми довезу. Нисам 
их питао уопште одакле су их довозили, мислим, глупо ми је било да 
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питам, овај, када је тих затвореника било свугде, они нису говорили, 
војска никоме не прича, не прича неке ствари и нећете да их питате 
ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Осим Нишког, јел било још неких војника који 
доводе те заробљене људе? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:   Па, тада је био Нишки и не знам ја сада, 
мислим да је био тај, тај, овај, Саша, али не могу да се сетим, давно је то 
било, углавном било је још неких војника тамо са њим, са њим су дошли 
и оставили су, овај, оставили су људе који су распоређени да раде у 
фабрици и да довозе материјал овај, онај који је по општинском 
наређењу било да можемо да скупимо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И како се сада организује то обезбеђење ту, о 
томе сте нешто причали? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Овако, ту је било великих проблема, 
мислим око обезбеђења. Када су довезли те људе, један је имао 
поломљену руку, а један је био пребијен, тако да је био мртав човек, сто-
посто. А и да, а нама је требала радна, а све те раднике ја сам требао да 
спремам храну и ово све, а храну је било веома тешко обезбедити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Имате ту испред себе један списак са неким 
псеудонимима.  
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Видео сам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ако неке људе знате, немојте им помињати 
имена,  већ тај псеудоним. Да ли сте Ви познавали неке од тих људи који 
су доведени? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Познати су ми овако, ови и сва имена су ми  
позната, али да Вам кажем ја, знате како, прошло је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Не, питам, да ли сте неке од тих заробљених 
познавали од раније, од пре рата? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Не? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Нисам никда видео никог. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И шта се дешава са тим што има поломљену 
руку, тај пребијен? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, хтели су да их врате, и једног и другог, 
ја сам их оставио и једног и другог, а онда сам, тамо је била нека војска, 
неки нишки гарнизон је био, јер то се дешавало све после, после, овај, 
пред почетак тог рата. Ми немамо појма ко су били ти људи нити било 
шта и онда сам ја рекао Нишком да тај гарнизон потера од тамо, јер су 
они почели да их муче и да овај, како се зове, да их туку. Тај Нишки је 
отерао њих, онда су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:   Који су ти које је Нишки отерао? 
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Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Те људе који су се представљали да су 
нишки гарнизон, они су били смештени у Циглани. Када су, 
војвођански, уствари, неки као војвођански гарнизон, а то је било њих 
једно петорица, шесторица који су, док је био рат, ту заузели те две од 
четири канцеларије колико је, нису дали никоме да уђе, онда их је он 
отерао и онда је остало ту, Нишки је обезбедио још неке чуваре, овај, 
како се зове, горе из војске који су чували овај ове људе када нису 
радили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ко су ти чувари? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  А, не знам што је Нишки обезбедио. Знам 
само да је Торо постављен  био да води, овај, да води те људе и да буде 
он после командант свим тим људима који су, овај, који су чували те 
заробљене. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Када је то било, да ли је то било одмах када су 
доведени људи или касније? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Мало, мало касније је дошао Торо, није 
баш дошао одмах, али је ту негде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли је дошао сам или је још неке своје људе 
довео? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Он је дошао сам и довео је колико ја знам, 
тог Саву, па довео је Пуфту, па довео је Зокса, мислим, с тим што Зокс 
није радио код нас у Циглани, он је, он је, овај,  он каже да је био, тако 
сам чуо да је био  овај у војсци, овај, како се зове, у, тамо при гарнизону, 
при касарни, овај, али је долазио и дружио се са Тором и са Светланом и 
са Пуфтом и са Данијелом, то је жена од Нишког. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Значи, та жена од Нишког и Свеглана, жена од 
Торе су ту радиле? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Да, оне су радиле ту, једна је била 
секретарица, једна је била, овај, радила на отпреми фактура и не знам ни 
ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Где је Торо боравио, да ли је ту спавао или је 
негде друго спавао? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Торо је  спавао у Зворнику, колико знам, да 
ли у некој кули или шта ја знам, појма немам где је он спавао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  А овај Пуфта? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Њих двојица су ваљда заједно спавали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Торо и Пуфта? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  А Зокс? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Немам појма, Зокс је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  А тај Сава? 
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Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Тај Сава је исто са Тором био, мислим, а 
где су спавали, немам појма. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Јесу ли они сви радили код Вас? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Јесу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  За плату или бесплатно? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, за плату, они су сви примљени да раде 
за плату. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  А ко их је плаћао, Ви или ко? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Не ја, госпођо, плаћала Циглана. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро, Циглана, мислим. Да ли су они били и 
војници истовремено или шта? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, када су код мене били. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ко је њих упутио'? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Пазите овако, код мене када су били, они 
су били у војној униформи, у војној униформи, с тим што се ја нисам 
сећао, ја сам рекао да Торо није носио оружје, ја нисам њега видео, он је 
носио стално пиштољ, пиштољ му је био некако спуштен као код 
каубоја доле ниско. Ја нисам имао потребе да причам ништа са њим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  У каквој униформи су били, Торо? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, у маскирним униформама, углавном 
мало, шта ја знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  А овај Пуфта, какву је имао униформу? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Исто, исто је, некада војничку, некада ову 
цивилну и носио је ону кратку палицу стално, безбол. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Пуфта? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Пуфта, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Рекли сте да је и Торо носио неку палицу? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Рекао сам, узимали су они ту палицу 
госпођо, вероватно када су требали некога да макљају, па су је носали, 
али како је ко носио, тако сам ја, ја сам Тору виђао врло често да носи ту 
палицу, ту Пуфтину, али шта ја знам, овај, како се зове. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  А тај Зокс, да ли је он био униформисан? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, знате шта, ја сам Вама и онда рекао, 
рекао сам и на овом, Зокс је долазио некада униформисан,  некада 
неуниформисан, он је мени личио да је дрогераш, мислим, овај, жесток и 
да, овај, не могу сада да, ретко када сам погрешио, али, овај, са њим ја 
нисам имао ништа, није радио, овај, код мене, тамо када је седео, ја сам 
пролазио поред њих, овај, здраво, здраво, ја сам био директор Циглане, 
мислим и мислио да сам био овако праведан према свим, а ово све шта, 
ја сам  примао све људе, све Србе сам примио да се запосле, који су били 
гладни, нису ми требали, нико ми није требао, 400 и нешто сам имао 
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запослених. Чак мислим да сам имао 480 људи, овај, тада када је, и 
хранио сам породице. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли можете да кажете, до када су они радили, 
да ли су сви истовремено напустили или како? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Ови су, овај, како се зове, били су ту све 
док није, кажу да су, када је Караџић послао полицију да похапси ове, 
како се зове, ове паравојне јединице и тада су их покупили и одвели овај 
у Батковић доле, овај, у логор. После сам ја срео, игром случаја, код 
директора Циглане, исто Муслимана, овога, овај њих четворицу, 
петорицу који су били код мене и било ми је баш драго да их видим и да 
причамо, мислим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Не, не, питам Вас за овог Тору, Пуфту, за Саву. 
До када остају на Циглану? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Они су, они, па ја Вама да кажем, они су 
отишли, овај, како се зове, Пуфту сам ја отерао одмах после, овај, како 
се зове, после тог убиства, њега и овога и Сашу и истог дана сам му 
рекао да оде, овај, како се зове и они су, они су отишли из Циглане. 
Виђао сам Пуфту по Зворнику, а овога Сашу више нисам видео нигде, 
довде, док није било да ме господин позвао да га препознам и то сам га 
препознао 50%, остало нисам сигуран. А овога мислим, како се зове, 
овога Саву, Саво, они су се кумакали тамо, Торо и он и говорио је да је, 
да су кумови, шта су били, али он је био исто крупан, али није био тако 
крупан као сада, мислим, сада је баш овако се угојио, био је, мршавији 
су били сви. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Чекајте, ко је коме био кум, ништа се неће 
разумети. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Торо и Саво су били, да ли су кумови, али  
су говорили, када су, здраво куме или не знам ни ја како, када су се 
сретали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Нису Пуфта и Саво можда? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Не, не, Пуфта  и Саво, Пуфта и, Саво и 
Торо ја мислим да су се кумовали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  То Ви мислите? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Ја мислим, мислим, не могу да Вам сада. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро, каква је веза између тог Торе и Саве и 
Саше, да ли има неке везе између њих или нема? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, ја мислим да су заједно ишли да 
пљачкају а то је веза, а за остало немам појма, ако су ишли у пљачку, ако 
нису. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Како мислите, чекајте, ми смо  Вас овде звали да 
нам Ви кажете, да ли имате нека своја сазнања о томе? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Да ја Вама кажем. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ми не можемо судити на основу претпоставки. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Сазнања су оно што видиш и што можеш 
да тврдиш. Ја могу да Вам  тврдим овако, сто-посто, овако сто-посто да 
кажем, у мојој Циглани се десило то, то и то, а ван Циглане шта је било 
и шта људи причају, то мене уопште, мислим то могу да Вам кажем да 
сам чуо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Чекајте, чекајте, сада сте рекли, мислим да су 
ишли да пљачкају. Ко, када, да ли имате сазнања о томе? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Немам сазнања никаква, али тако сам чуо 
да сви ти који су били паравојска, на крају су њих прогласили за 
паравојску и проглашени су да су паравојска, шта ја знам на основу чега 
сте осудили људе, али ја, шта ће у Зворнику да дође после радног 
времена, ако ради у Зворнику у Циглани до 2 сата, после 2 сата овај, где 
су. Тамо није имало ни хлеба да се једе, а камоли било шта да се живи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Чекајте, у којим, јесу радили ови људи? Ови 
људи кажу, радили су у сменама и пре и поподне, ови оштећени? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, јесу радили у сменама, по осам сати, 
сви су радили по, на које мислите оштећене? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  На ове заробљенике? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Они су радили по сменама. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да, па јесу ишли и поподне да прикупљају? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Не, они су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Причали сте о прикупљању материјала. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Пазите овако, не може да иде да прикупља 
материјал када нема, када је заведен полицијски час овај, како се зове. 
Они су имали потврду да могу да иду од 8, од ујутру смо почињали да 
радимо, да ли од 7, од 7 сати се почиње, од 7, значи па, овај, па до овај 
до 2 је била прва смена, од 2 до 10 друга и од 10 до 7 значи трећа смена. 
Они су били ангажовани у фабрици да раде, на слагању грађевинског 
материјала у вагонете и слагању у пећи и слагању у камионе. То је посао 
био у фабрици. А ови људи који су ишли тамо да купе блокове, то су 
добијали посао, наређење од шефа комерцијалне службе, Богићевић 
Милана, где иду и шта да донесу у фабрику на стовариште и то што су 
довозили на стовариште, то је све евидентирано и то је продавано 
легално преко папира, папири има их ту то, то све што је ушло у 
фабрику, то Вам животом гарантујем да није било никакве преваре. А за 
све остало, где су они добијали од Торе наређење, јер мислим нормална 
ствар да су шофери морали да слушају, па и ови људи који су ишли да 
товаре, Тору и Зокса и редом, овај, јер су им они били надређени. Ја то 
нити знам где су их возили, нити су они мени смели да кажу да их ови 
ваљда не туку и ово, ја нисам могао да реагујем. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Тај други део ме интересује. Да ли имате 
сазнања о томе или немате? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, имам сазнање преко прича, да Вам ја 
кажем, није само Торо крао, па тамо су крали сви редом су крали, све 
Вам је било на дохват руке. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ми судимо само онима који су оптужени, 
разумете? Значи, сви који су крали ко зна шта се све краде. Мене овде 
занима, да ли Ви имате сазнања да ли су ишли у крађе тај Сава и тај 
Саша? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Госпођо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  За Тору и Зокса смо пресудили, сада Вас питам 
за Саву и Сашу. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  За Тору немам, за Сашу немам, ја Вам само 
кажем шта сам у оквиру моје фабрике знам да су овога убили и то Вам 
кажем да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Чекајте, чекајте да завршимо са овим крађама. 
Ви сте рекли раније и у оном претходном поступку, сви су крали, то се 
знало и тако даље. Да ли Вам је некада неки возач причао да је морао да 
вози робу у Србију или да их је возио камионом по, па да су скупљали? 
Ви сте рекли да су касније добили неке дозволе, причајте нам о томе, да 
прикупљају материјал, па после и неки електроматеријал и тако даље? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Госпођо, ми смо добили од легалне, пазите, 
тамо је, тамо је био тај Марко Павловић, командант свих јединица и 
свако јутро ја сам правио извештај, имам  150 људи или 200 људи, 300 
људи, 100 људи, 10 људи ми је ангажовано у јединице, 7 на боловању, 
ово овамо, толико има ових затворених људи, не знам ни ја, и свако 
јутро се то Марку Павловићу носило то на извештај и Марко Павловић 
онда каже, то, то, даћеш ми све и затворићеш фабрику.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Шта, не разумем. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Све смо морали Марку Павловићу да 
носимо извештај, сваки дан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  О чему? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  О раду сваке фирме и ја о раду Циглане, 
овај о раду не знам ни ја своје. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Какав извештај, шта је писало у том извештају? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Извештај о раду, имали смо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Шта, Марко Павловић, колико сте произвели 
цигала, црепа? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Да, да, све, колико смо произвели, колико 
смо продали, малтене финансијско стање сваког дана смо носили.   
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Јесте носили нешто Стеви Радићу? 
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Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  И Стеви Радићу, Стево Радић је био 
подпредседник општине и он, Стево Радић је као подпредседник 
општине издао нама ту потврду на основу које је Торо, овај, ишао да 
прикупља тај грађевински материјал. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли је то она потврда у предмету? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Да, потврда има, е две потврде, једанпута је 
добио, био издао потврду да се прикупља грађевински материјал, а 
после тога је дао и другу у којој пише да може да се прикупља сав 
грађевински и електроматеријал који се нађе на стовариштима. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро, када су они то прикупљали, у ком 
периоду? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Они су то прикупљали, овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  У првој смени, у другој смени? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Овај, у првој смени, они су добили налог да 
иду у прву смену и да, овај, до краја прве смене дођу да би могао 
материјал који покупе, да се заприми, јер је постојала група од три 
човека који су запримали, овај, материјал и после се одређивала цена тог 
материјала и продаван је, овај, преко магацина. Е сада, пошто су некада 
закаснили, онда су они остајали до, тај камион није истоварен, 
запримљен, портир је написао, или отпремнице, сваки када дође камион, 
на отпремници напишу, утоварени су, не знам ни ја, хиљаду комада 
бетонског блока, хиљаду комада цигланог блока, хиљаду комада црепа 
или не знам ни ја шта и ту отпремнице су, када су улазили у круг, давали 
стражару, а он је писао у књигу, овај, како се зове, улазака и излазака и 
то све се знало, није могло да се сакрије, у Циглани има та књига. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:   И тај Богићевић Милан, какве је задатке давао, 
коме? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, давао је Тори. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Шта, да? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, шта ће да ради сутра и колико да узме 
људи и са колико људи да иде, шта да довезе и не знам ни ја, овај, мада 
је и Торо реферисао Милану и овај, шта има, где има материјал и он 
онда је одлучио шта је могло да се прода, да се узму паре, ако је могао 
цреп да се прода, онда су га слали по цреп, јер није вредело довозити 
блок, ако блок стоји, а не могу да се узму паре. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Одакле су они довозили тај материјал ван круга 
фабрике? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  То су углавном, мислим, била су неколико 
стоваришта која су била напуштена, па су и са тих стоваришта вукли 
робу, а онда смо од дужника свих. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Како су стоваришта напуштена? 
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Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:   Лепо, Муслимани су побегли, овај, како се 
зове, а ови Срби су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  По ком основу се узима сада са стоваришта 
напхштених, чије је? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Лепо, Муслимани су, Муслимани су 
побегли овај, како се зове, а и Срби су, овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  По ком основу се узима сада са стоваришта 
Муслимана цреп, који је он, претпостављам купио, тај власник 
стоваришта? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, да Вам кажем, не знам ни ја по ком 
основу, на основу те потврде о прикупљању материјала, то је отворено, 
да ли ћу да узмем ја или ће да узме неки избеглица који је дошао овај, 
боље би било да узмем ја, па да има неко користи, него да ови одведу па 
онда они продају то што су узимали, јер то је био опасан шверц, 
долазили су људи из Србије камионима и возили робу, возили у Србију 
са тих напуштених, овај, са тих напуштених и кућа и свега, све су крали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли сте чули да су били неки фрижидери, 
замрзивачи, телевизори? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Све редом су, све су, нешто је узето за 
једно можда. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Чекајте, не знам да ли се разумемо,  да ли сте 
видели да се то довози исто у Циглану? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Довезено је можда једно, једно десет 
телевизора и то је довезено једанпута и више никада није довежено и 
довезена су два замрзивача, два, али то пише све тамо, како се зове, шта 
је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ко је то довезао, да ли Ви знате? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, пазите, возила су се, возила су два моја 
камиона и возио је један, овај, приватник је ангажован, пошто је имао он 
шлепер, могао је да товари више него ови наши камиони, овај, Љубиша 
се звао, Љубиша Митровић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Одакле је он? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Из Лознице. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  И ко је њега ангажовао? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:   Па, Циглана. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Јесте га на уговор или како? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Па, госпођо, па да Вам кажем, па Ви мене 
питате, овај, ми смо били легално предузеће, не као ова сада предузећа, 
легално у коме се знало све од улаза до излаза. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Добро, не морате објашњавати то, значи 
ангажовали сте приватника да то довози? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Нормално. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  А Торо, шта, која је његова улога, Торе? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Молим? А Торо је био обичан радник, 
мислим, он је водио, као што у Циглани имате десет људи, сменовођу, 
тај сменовођа води тих десет, Торо је имао тих десет заробљеника да иде 
да покупи, утовари у камион и довезе то, то му је био посао. Е сада, на 
неки начин. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Значи, само два Ваша камиона су ишла? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ:  Наш камион је био тај мали «тамић». Он 
може да повуче четири тоне, тако да он је понекада ишао, овај, а овај 
други камион је био кипер, па када се, и он није био добар за превоз јер 
се ломио тај материјал. Углавном је возио тај Љубиша Митровић је 
возио тај овај, ту робу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Шта се десило са тих десет телевизора и  два та 
фриза? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, то су били тамо на, на стоваришту, шта 
је било појма немам мислим са њима. Продато је, продато је, одређена је 
цена и продати су, сада пошто су отишли појма немам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте чули од тих возача да су некада од њих 
тражили Торо, «Зокс», «Пуфта» да се нешто вози у Србију преко моста? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Пазите, Торо, «Зокс» од мене никад није 
тражио, ја сам са њим само био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не од Вас, од возача? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, возач није  могао да одвезе, пазите да 
Вам кажем госпођо, зато да би превезао робу из Србије мора да има 
отпремницу и папире да пређе преко моста, с ове стране је била 
полиција и царина. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је Вама познато да ли је било 
фалсификовања тих отпремница? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: А тога јесте, то сам, мислим то сам чуо да је 
било, да је било фалсификовања одакле, знате како те отпремнице су 
штампане у Малом Зворнику штампарија, штампарија штампа 
отпремнице, а да Вам кажем а печат од кромпира може да направи 
способан човек, овај, сваки, тако да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, да ли сте чули да су они то нешто 
узимали, ако сте чули од кога, за себе? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, пазите да Вам кажем, ја сам, ја о Тори 
нисам чуо да је ништа, да је ништа, овај, крао то, овај, како се зове, 
мислим, нисам видео, ја Вам кажем а што нисам видео то не могу да Вам  
кажем, а Торо је возио ауто фантастичан неки, не знам одакле му тај 
ауто, са мојом платом коју сам му ја давао он то није могао да обезбеди, 
мислим нема живе силе, тако да, овај. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, да се вратимо на ове наше оптужене, 
рекли сте знао сам једног Саву и једног Сашу који су дошли да раде у 
Циглану. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па нам испричајте кад су дошли, колико су 
радили? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, ево реко сам овако, овај, Сашу сам 
истерао одмах и «Пуфту» после тога кад су убили тога, како се зове, не 
знам ни како се и тај човек. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који су убили? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: «Пуфта» је убио, овај, а убио тога, тога како 
се, рекли сте ми мало пре али нисам упамтио име, а Саво је, а Саша је 
тукао исто вече још некога овамо и тако да, овај, да, овај, сутрадан кад 
сам ја дошао и кад сам чуо да су њих двојица то урадили ја сам, овај, 
Тори реко да и једнога и другога отера, отера са посла и они су отишли и 
нисам, онда нису више имали везе са мном. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, испричајте нам шта Ви сазнајете, како Ви 
знате да је овај убио, да је овај ту? Јесте ли Ви били ту присутни? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, то се десило увече, овај, а ја сам био, ја 
нисам из Зворника, ја сам из Лознице, ја сам живео у Лозници и из 
Лознице сам путовао на посао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Зато Вас питам да ли сте били присутни томе 
што причате или сте чули? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: И ја кад сам дошао, нормална ствар идем 
прво у портирницу и читам тамо у портирници има у тој књизи све је 
регулисано и ко је ушао, ко је изашао, шта се десило, све, све је, сваки 
портир је морао да напише у својој смени и видео сам да, да је убијен 
овај и звао «Пуфта» кад је дошао на посао рекао ми је да се, не «Пуфта» 
него Торо кад је дошао на посо и «Пуфта» је био ту он је реко да је, овај 
како се зове, да се «Пуфта» посвађао са њим и да га је овај, да га је овај 
туко, туко, и да је он умро. Ја питам како, јесте звали милицију, као 
јесмо, је ли долазио ко, јесу, јесу извршили увиђај, јесу. Ја сам звао 
милицију, међутим није било шансе да се добије, узео сам ауто отишао у 
милицију горе, била гужва, нисам могао да уђем, па искрено да Вам 
кажем, пазите, овај, тад је муслиманска глава веома мало вредила тако 
да нико није ни истраживо нити су не знам ни ја узимали за неко зло то 
да ли је погинуо један или десет Муслимана, мислим тако да ја сам то 
после изгубио из вида, мислим, шта је било, тај човек ко га је однео и 
где, шта су радили са њим, ја појма немам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте Ви видели то тело? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А кад сте Ви дошли, ујутро на посао? 
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Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Ујутру сам у седам сати био свако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Прочитали сте у књизи да је убијен човек? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Прочитао сам у књизи, пито сам где је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је сачинио, ко је ту белешку сачинио да је 
човек убијен? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па нисам ја белешку ни видео, јер мени је 
Торо рекао да су суповци направили извештај и да су однели горе, овај, 
како се зове у СУП. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, тај Ваш дневник, рекли сте и у истрази 
водио се дневник све шта се дешава. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: А то су писали ти, овај, чувари пишу, овај, 
шта се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је у том Вашем интерном дневнику писало 
да је убијен човек? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Јесте, писало је да је убијен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је то написао? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, чувар госпођо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који чувар? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Е, па, требало сад да се ја сетим, немам 
појма. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта је писало? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, ништа, писало је да је «Пуфта» убио 
овога једног, једнога затвореника или не знам ни ја, не сећам се сад. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, кад долазите ујутру је ли ту био и Торо? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Не, Торо није био, Торо је долазио  касније 
пошто су они. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Дошао је после Вас? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли био «Пуфта»? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: «Пуфта» и Торо су дошли заједно, ја сам 
звао Тору и реко сам му да одма «Пуфту» отера, истог момента да га 
отпусти да, да, нисам чак хтео ни да га примим и пито сам га шта је било 
и реко сам да ћу да идем у СУП, међутим није, тад се није могло после 
доћи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чекајте, полако, значи Ви сте рекли Тори да 
отпусти «Пуфту»? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А где сте сад уденули Сашу, мало пре 
поменусте? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: И Саша исто, и Саша и «Пуфта» су у истом 
моменту добили отказ. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, али тог јутра је ли Саша долазио? 
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Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: И Саша је добио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, је ли дошао ту? То Вас питам. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Не знам ја где је он био тамо, нису они 
долазили, знате како ја сам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте га видели, то Вас питам? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Нисам, па што би га ја гледо, ја нисам ни 
радио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А како сте га онда отерали «Пуфту» и Сашу ако 
га нисте видели? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, госпођо, нисам ја теро, Вама никако 
није јасно да сам ја био директор, нисам био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Слушајте, кад Ви кажете ја сам, мало пре сте 
рекли, «Ја сам отеро «Пуфту» и Сашу», ја Вас питам да ми објасните 
јесте ли им лично рекли или? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па једноставно сам рекао Тори да их. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Тори сте рекли. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Пошто су они под његовом влашћу, 
мислим, он их је довео, он одговара за њих.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Полако, «Пуфту» сте отерали зато што 
сте ујутру прочитали у књизи да је «Пуфта» убио човека? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да је тукао овога, да је тукао, да га је тукао,  
тукао и он је због тога човек умро, нормално сад кад га тучеш ако би га 
тукао бејзбол палицом. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је писало у књизи, да га је тукао, тукао? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, баш ће Србин да напише, писало 
госпођо да је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знам ја, ја Вас питам, само ми реците 
чињенице, немојте ми коментарисати ништа. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па ја Вам кажем, знате шта, много Ви 
тражите од мене да ја за 20 година, за 20 година. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате шта је писало у тој књизи? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да ја Вама кажем, много људи се не сећа 
шта је јуче јело, а ја се сећам, свега треба да се сетим сада и ја сам то 
реко и на првом. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не морате, али ако кажете «тукао, тукао», ја 
схватам да је то писало или Вам је неко рекао? Само ми реците извор 
сазнања кад нешто причате. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, ја Вам кажем, ја сам организовао ту 
фирму у рату, нико мени није дао никакво упутство како да се ја 
понашам и ја и фабрика у рату. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чекајте, полако . 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Само да ја Вама кажем. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте «тукао, тукао», само Вас то питам, ко 
Вам каже да је човек убијен од туче, ето то? Пошто нисте били 
присутни. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, не треба нико да ми каже, толико сам 
паметан да, да, да могу да знам ако, ако те неко туче онда мораш да 
умреш. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али откуд знате да је убијен у тучи, то Вас 
питам? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, зато што, овај, како се зове, тако ми је 
Торо реко. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, значи Торо Вам рекао да је од туче 
убијен? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Јесте, мислим јер да га је убио из пиштоља, 
мислим морало би да буде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли Вам је Торо рекао да је он сазнао да је још 
неко присуствовао том убијању и учествовао? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: А после, после кад сам ја слушао госпођо, 
овај, излагање сведока «10015» и «10014» и не знам ни ја, па баш би ја 
хтео да се ја сретнем сада пошто сте Ви Хашки суд да се сретнем са та 
тројицом што су причали тамо да, ја разумем, пазите, да је неко, да су 
тучени били, ајде тукли се, али толико колико су они говорили да, да су 
их ови тукли и да «Пуфта» има, он је овако и има у њему једно 80 кила, 
он да узме тако и да удари некога са таквом, једанпута, па тај нема 
шансе да се дигне и да остане жив. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, да се задржимо на Вашим сазнањима. 
Реците ми везано за Сашу, зашто сте рекли Тори да њега отпусти, због 
чега? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Зато што је и Саша тукао некога па су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како сте то сазнали, кога је тукао? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, сазнао сам зато што су ми то вече 
побегла четворица људи из, из фабрике. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Које вече? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, то вече кад су они убили тога, како се 
зове, тог Муслимана. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који они? Који они убили, кажете у множини? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Знате шта, ја кад кажем «они» ја сматрам 
Торо и «Пуфта», мислим,  овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли био Торо за време убиства? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, ја сам после сазнао јер су ови рекли да 
је био и Торо, ови, зато Вам и кажем ти сведоци «10015» и «10014». 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па немојте ми сведочити о ономе што сте чули 
од сведока побогу. Ја Вас питам Ваша сазнања, немојте ми препричавати 
сведоке из Хага. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Моје сазнање је, пазите овако, да је Торо 
мени рекао да је «Пуфта» убио, овај, како се зове тога човека. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Да ли имате сазнање да је за време 
убиства са «Пуфтом» ту још неко учествовао? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Ја нисам имао, говорили су да је био Торо, 
Саша и тај Сава. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је говорио? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, на, на, на овај, на Хашком суду кад сам 
слушао преко средстава информисања, а ја Вам кажем Торо је рекао, 
мени Торо, сада да Вам кажем Торо шта је, Торо је рекао да је «Пуфта» 
се посвађао са тим тамо, зашто се посвађали немам појма, да га је туко, 
туко и да је овај убио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте сазнали од Торе је ли он присутан па 
то зна или је чуо од некога да је то тако било? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Торо није био присутан, Торо је био на 
пецању. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи Ви чујете од Торе који није присутан? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Али је Торо дошао после, то се деси и Торо 
је дошао и извршили су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, да ли сте имали Ви лично сазнање да ли 
је још неко уз «Пуфту» био када је убијен човек Муслиман? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Нисам имао госпођо, пазите да ја Вама. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли имате данас сазнање без да интерпретирате 
туђе исказе? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да ја Вама кажем, овај, Торо је био ипак 
тада неко и нешто, обучен у војску и њега су се плашили сви, онако има 
два метра у њему и овај, он је чувао те заробљенике и радници су се 
плашили њега и сви, искрено да Вам кажем мислим ко год има пиштољ, 
паметан човек склони главу, а он је био, он каже да је био негде на 
пецању па кад су му јавили да је убијен он је дошао у Циглану и обавио 
као те задатке да је  звао горе милицију да направе увиђај и да је 
милиција однела тело, тако је он мени реферисао сутрадан у осам сати. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта каже Торо кад се десило убиство? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Негде око шест сати и петнаест минута 
поподне. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Увече? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Поподне. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Поподне. Је ли Ви знате кад је то било, јуни, мај, 
кад? Је ли било топло време? 
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Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Може да буде крај јуна, почетак јула. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Крај јуна, почетак јула? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Јесте Ви сигурни да су у том периоду и 
Сава и Саша радили на Циглани? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Саша, па како да не знам кад су тада 
отишли, тад су побегла четворица људи због Саше. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Због Саше? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Те исте ноћи? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Те исте ноћи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Е, како то знате? Пошто Ви нисте ту те ноћи, то 
ми испричајте. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, сутрадан сам сазнао да је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Е то, од кога сазнајете? Значи само, полако, 
имамо сазнање једно где сте нешто видели и нешто кад сте чули 
посредно, ако сте чули реците ми од кога и шта сте чули? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Пазите овако, ја Вама кажем у тој књизи је 
писало да је, да све, писало је, пише све, између осталог тамо написано 
је да је «Пуфта» убио тога, пише да је Саша тукао заробљенике и то, и за 
Сашу дошао је мој возач који је Драго Аћимовић и рекао је,  како се 
зове, да је тај Саша пребио некога тамо од тих радника. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Од тих радника који су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Муслимана? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да, Муслимана, неће Србе тући. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пребио некога од Муслимана? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Јесте и овај, а онда су се ваљда ови људи 
уплашили, отели су аутомат од овога чувара који их је чувао, ударили га 
у главу и отели аутомат и побегли су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И који је ударен чувар? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који чувар је ударен у главу? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Ударен је Србин у тој ноћној смени, овај, 
како се зове, који је радио, не знам му име и презиме јер он је носио, 
имао је аутомат и мислим није то био чувар то, мислим, ако сте питали 
њих он је био без везе седео међу њима и ја сам седео са њима, пушили 
смо сви заједно и ја и сви ти чувари. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате име човека који је те ноћи ударен у 
главу, чувара? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Не знам. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је тај чувар присуствовао том убиству тог 
Муслимана? Је ли он био у истој смени? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Није, он је, тај чувар је био у фабрици, у 
фабрици на утовару, а ови су били овамо смештени, овај, у, на 
стоваришту су биле две собе и један ходник где су спавали они. То 
убиство се десило у тој соби увече, били су сви присутни кад је он туко, 
ти људи који су спавали у те две собе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У којој соби се десило убиство? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Немам појма. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате у којој? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Не, мислим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сад кажете «у тој соби», ја реко Ви знате? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Имају две собе тамо, у једној од те две собе 
се десило, мислим, да Вам кажем мени је грозно да идем да гледам сада 
неку будалу која убија, да идем ја сада. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, јесте ли отерали и Саву после тога или је 
он сам отишао или како? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, ја мислим, овај, да су они сви, да им је 
неко дојавио да се склоне, па су се склонили, овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И добро, нисам Вас схватила, Саша је тукао те 
исте вечери кад су ови побегли или за време убиства, како? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Кад се десило убиство и Саша је тукао ове, 
за исто вече се десило, овај, како се зове. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тукао? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко Вам то прича, то да је Саша тукао? Је ли то 
неко ко је ту присутан? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: За Сашу ми је рекао мој возач. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Аћимовић? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Аћимовић, да. А за овога, за овога, мислим, 
између осталога је дошао, остало ми је упечатљиво да је дошао војник 
са, тај Драго Аћимовић и рекао ми је како је овај тукао и онако не знам 
ни ја, сав је био пренеражен и каже стварно, стварно стока ето да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи да је он видео и убиство тај Аћимовић? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Није видео, он је, и он, он ради у првој 
смени само, он је возио само мене, мене возио то му је била дужност. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како у првој смени кад је ово било у шест, откуд 
Аћимовић ту? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: А Саша је био, он је исто да ли је видео, да 
ли је чуо да су, да, да су тукли појма немам, мислим, не могу да Вам 
кажем. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја сам Вас питала одакле Вам сазнање да је те 
вечери Саша тукао, Ви кажете «то је видео Драго Аћимовић». 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А сад кажете не знам да ли је видео или је. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Пазите, он је мени дошао у канцеларију, ја 
пошто, он мене довезе и оде тамо да, овај, како се зове, не знам ни ја 
како је он сазнао, да ли је, мора да, не верујем да је видео, него је видео 
те испребијане Муслимане које је он и вероватно са њима да је причао 
па су му рекли да је Саша тукао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ниједан Муслиман нам није рекао да их је Саша 
тукао, то први пут сад чујемо. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, ето зовите Драгу Аћимовића па питајте 
да ли је или није. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није нам ни оптужен Саша да је тукао, него је 
оптужен да је био присутан убиству, је ли Ви о томе знате, ја сам Вас то 
питала, Ви кажете не знам. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, ето видите, Торо је мени рекао да није 
био присутан убиству, а ја Вама хоћу, покушавам да кажем да сам, кад 
сам слушао сведочење хашког оптуженика, али не могу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, немојте ми причати шта причају хашки 
оптуженици из шесте руке, молим Вас, то ме уопште не занима, овде су 
оштећени били који су то доживели, а ја Вас питам према оптужници да 
ми кажете да ли Ви имате сазнање. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Хајте да Вас ја питам, а шта ће Саша, шта 
ће Саша ту, ако га је овај туко, онда га туко и Саша није га сигурно гледо 
тамо да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте Ви мене ништа да питате. Да ли Ви 
знате о томе, немојте Ви мене питати, Ви сте ту да ми Вас питамо. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Не знам, не знам ништа госпођо, па. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Реците ми шта знате, шта не знате, сад овај Ваш 
исказ је потпуно конфузан. Ја уопште не знам шта сте видели, шта сте 
чули, разумете? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Хоћете Ви мене, ја не знам, мислим, зато 
што су сви они лагали и једноставно мислим ја нисам био истражитељ 
ни судски ни било који, ја сам био директор да организујем рад и ја сам 
само то радио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим Вас, ја Вас само питам да ми кажете шта 
сте ујутру сазнали, ево само то? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Ево, сазнао сам да, да прекратим, сазнао 
сам да је човек убијен и да је однешен, да су обављени сви ти, да је он 
обавио са СУП-ом. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Торо? 
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Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Торо, да је завршио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи Ви од Торе све сазнајете? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да, све то сам од Торе сазнао за овога што 
је убијен и питао сам га лепо ко је био, само «Пуфта» и нико више, а он 
је био, он је био, како се зове, на пецању, тако је, тако је изјавио мени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, а да ли сте чули да је некоме изкружена, 
одсечена тетоважа са руке? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, сад да Вам кажем да сам чуо преко, опет 
тамо у Хагу, то нисам чуо нигде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не у Хагу, тад у то време, Ви сте сведок који 
је био директор Циглане. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Није ми пријавио нико да му је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није Вам то рекао неко да се тако нешто десило? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Не, не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли била нека собица са кромпиром неким да је 
стајао неки кромпир ту близу просторија где су боравили ови 
затвореници? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, знате како, ми смо имали тамо мензу 
где су они држали кромпир. Тамо су биле две, две собе, једна и друга 
можда, можда. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како су изгледале собе у  којима су боравили 
затвореници? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: То су биле две канцеларије комерцијале пре 
рата. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу ли биле повезане или? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Не, има једна, има ходник између њих. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу ли била врата на том ходнику или? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Врата, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па је ли могло да се уђе из једне у другу собу 
или мора с поља у сваку? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: На једна врата се улази у предсобље и онда 
лево и десно, овај, јер једно је било благајна, једно је било комерцијала, 
мислим, овај, кад уђете улазите у ходник, а из ходника улазите лево у 
једну собу, па у другу собу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се из једне може, јесу ли пролазне собе, је 
ли се из једне може ући у другу, то Вас питам? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, може овако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Повезане су? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да, повезане. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу ли правоугаоне или су на «Г»? Какве су? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Коцкасте, пазите овако, та једна па ходник, 
па друга, па моја канцеларија. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли из једне те у другу може да се прође? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, може да се прође из једне у другу али не 
може да се изађе зато што напоље има још једна врата. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Има ли ту још нека соба мања са неким 
кромпиром, је ли била нека соба? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, не може, није било, између те две собе 
био је само ходник, нема треће собе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нема треће? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Нема. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кажу ови оштећени да је «Пуфта» извео из те 
собе, из те две просторије у којима су они боравили које су биле 
повезане отвором у неку малу собу и да је тамо? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Можда је овамо на стовариште, како се 
зове, можда је на стоваришту има. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У неку собицу? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Нека собица или, тамо је било, има преграда 
за држање свега и свачега, а пошто су ови довозили вероватно кромпир 
да је неко ставио неке џакове. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То Вас питам, је ли имате сазнања о томе да је ту 
близу била нека таква соба? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, немам, па знате како, они кромпир 
довезу једанпут га ставе ту, трећи пут, није био мој посао да ја пратим 
где је кромпир. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли виђали некада нож код тог «Пуфте» да 
има? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Не. «Пуфта» чини ми се није имо чак ни 
пиштољ, он је само носио ту палицу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Палицу, а јесте ли виђали неко оружје код Саве и 
Саше? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Знате како, Саша је радио овамо са 
радницима њега нисам виђао, а Саву, Саву ни њега нисам виђао, 
мислим, тако да они су тамо били на, на, око камиона, јер нису се они 
задржавали у фабрици, њих, овај, Саво је, дође ујутру у осам сати и они 
су тамо код камиона и иду, попуне се камиони са њима и оду, ја нисам 
био свих осам сати у фабрици, ујутру будем сат, па одем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико дуго су радили тај Сава и тај Саша? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, можда овако, Саша није радио дуго, 
Саша је радио можда једно месец дана у врх главе, можда и мање, а Саво 
је радио колко и Торо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Све време? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У истрази сте рекли да су радили два-три дана, 
код истражног судије? Ево Ваша изјава децембар 2007 године. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, колко су, јесу ли Вам рекли они колко 
су радили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Господине Јовићу, Ви сте сведок, окривљени 
може и да лаже, његово право је да не говори ништа, то се цени после. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Пазите, ја могу да Вам кажем да је само 
радио, ја знам да је радио, а сада да Вам кажем колко је радио, па реко 
сам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сад сте рекли. Шта је тачно, месец или два-три 
дана? То је велика разлика. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Не знам, па онда не могу то да Вам 
декларишем се, ја могу само да Вам кажем да су радили, а колко су 
радили то сада баш је, то је баш, да Вам кажем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте «били су два-три дана радили у 
Циглани и није им се свидео посо, отишли даље», тако сте рекли у 
истрази на страни 2., 07. децембра 07. године, сад кажете тај Сава радио 
је као и Торо, Торо каже радио месец дана. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Пазите овако, да Вам кажем, Торо је радио 
једанпута па је отишао, па ме је молио поново да га примим, па сам га ја 
поново примио, ево он је први пут дошао са Тором па су били, они су 
мислили да ту могу да, да имају велике плате и шта ја нисам дозвољавао, 
од мене нису могли да ништа ни добију, ништа, ни отпремницу, ни да ли 
су били задовољни или нису били задовољни, они су напустили посао, 
зато сам Вам ја рекао сад не знам колко су они радили први пут заједно 
обадвојица, јер он је први пут са Тором кад је био ту радио и окренули 
се отишли. После други пут кад је Торо дошао он није радио, онда су 
дошли и овај, како се зове, из Лознице ови и радили су, а ти из Краљева 
су добили отказ сви редом и нико више није ни радио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте у истрази «да сте знали једног Саву, да 
ли из Краљева, да ли из Чачка, који је дошао и тражио посао, он и још 
један али мислим да је тај рекао да се зове Ковачевић Сава, нисам 
сигуран». 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: А, па није то тај, ето видите, има, да Вам 
кажем ја, кроз ту моју Циглану. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: О коме Ви сад причате? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, Ви причате, има Саво, ја сам ту јасно 
реко да се тај зове Ковачевић Саво, а овај се не зове Ковачевић Саво, тај 
Торин. Тај Ковачевић Саво је дошао, послала га Радикална странка, 
председник Радикалне странке из Чачка, њега и још неког, немам појма 
којег, да га примим ја на посао, и ја сам га, како се зове, примио на 
посао, радио два дана и они се окренули, та двојица, тај Саво се окренуо 
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и отишао, а овај  Саво није тај Саво. Овај Саво је кум, лепо сам Вам 
рекао да је кум Торин. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А што то нисте рекли у истрази? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, није нико питао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како није питао? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Како ја, да ја опет Вама. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, како сте сад рекли ни ја Вас нисам питала. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па сад зато што сте рекли Ковачевић, а тога 
сам се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја Вас питам, је ли био један Сава или више на 
Циглани? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, ево сада да ја Вама кажем, знате колко 
Сава има у Зворнику. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, ја Вас уопште не питам колико има у 
Зворнику, на Циглани да ли су радили један или више Сава у јуну 1992. 
године? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Ја сам Вама, дао сам Вам списак, дао сам 
ономе инспектору СУП-а списак да да господину, па погледајте колко 
има Сава, немам ја појма колко има Сава. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте. 
Сведок МИЛЕ ЈОВИЋ: Па, немојте ме, мислим стварно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чекајте, молим Вас, господине, рекли сте овако 
код истражног судије «Тај за кога Ви сматрате Сава један једини Сава, 
зато сам и упамтио, да је дошао горе да ли из Чачка или из Краљева, 
били су једно два-три дана радили у Циглани није им се свидело...», 
значи Ви у истрази говорите о једном једином Сави, сад има Ковачевић 
и има Торин кум, сад значи има два Саве? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Видите сада овако, тога Саву, тог Саву 
нисам примио ја, тог кума Савиног, јер ја сам примио, примим 
финансијског, имао сам финансијског директора, имао сам 
комерцијалног директора и имао сам техничког директора и сваки од 
њих је обављао своје послове. Значи ја сам примио, ја сам рекао Милану 
Богићевићу да прими Тору пошто је Торо представио се да је неко војно 
лице и неки, не знам ни ја, из обезбеђења и мене више Торо није 
интересовао у животу, могу да му кажем добар дан, добар дан, јер он је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како сте примили уопште Тору на посао? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Дошао и питао да ли могу да радим 
обезбеђење и ово све, он ради горе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко га је препоручио, ко га је послао? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: После сам питао, после сам се распитао 
тамо у, како се зове, у команди јединице и питао овога како се зове, 
Марка. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Е то ме занима у којој команди и у којој 
јединици сте се распитали? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, горе сам се обраћао, углавном смо се 
обраћали Марку, Марко је имао секретара, мушког секретара. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овог «Р»? Је ли ту на списку има «Р»? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Не, не, није он, он је Србин. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па знам. И тај Србин има, секретар, сад ће Вам 
написати колегиница. Добро, не морате рећи име, шта сте се обраћали 
том секретару? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Ја сам Вам рекао да све кога год хоћемо да 
примимо и колко радника хоћемо да примимо морали смо да их 
обавестимо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, шта сте проверили за Тору код тог 
секретара? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, само сам питао да ли може да ради те 
послове обезбеђења, овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта он каже, ко је тај Торо? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Они су рекли да је он припадник горе 
њихов и да може, да је снајпериста и да може, јесте тај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли то тај са списка, под псеудонимом «Р»? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: То је секретарица, јесте «Р». 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. И значи Торо шта каже којим јединицама 
припада, шта каже тај «Р»? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Он каже да је он, да је он снајпериста, мене 
не, госпођо, ја Вам опет кажем у рату ја сам себи главу сачувао зато што 
нисам никад никог питао шта је и ко је. Мене не интересује, није ме 
интересовало, док има пиштољ он је од мене јачи, ја сам, ништа га нисам 
питао, пито сам га хоће ли да купи цреп, блок или монту, неће, попијеш 
кафу и до виђења. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Да се задржимо на том сад Тори и 
његовом куму, сад је то неки нови Сава, је ли тако? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сте ишли на препознавање у истрази, ког сте 
Ви то Саву сад тамо гледали да познате, овог Ковачевића или Ториног 
кума? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Овог Ториног кума. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И нисте га препознали? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, не, где ћу га препознати човек 100 – 200 
кила има сада, а тамо је имао 70 кила. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Откуд знате да сада има 200 кила? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, видео сам, кад га нисам препознао 
рекли су ми који је, мислим тамо. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко Вам је рекао? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, господин. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који господин? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Он. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Он? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, ту су били и браниоци. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ту су били и браниоци на препознавању. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па били смо, био је господин и судија, јер 
кад сам дошао на препознавање. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па гледо сам га кроз прозор Саву и нисам га 
препозно, рекли су да је под бројем, не знам ни ја којим, тај Сава. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пошто сте завршили препознавање, кад сте 
рекли да га не препознајете? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, хајмо сада да се вратимо на тог Саву 
Ториног кума, је ли знате за тог Ториног кума колико је он радио? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, ја Вам кажем, колко је Торо радио први 
пут, толко је радио и он, тако мислим. Јер кад је Торо отишо први пут 
после се није појавио ни он. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Зашто сте онда у истрази рекли «један једини 
Сава», нисте правили разлику? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, пазите, вероватно да Ви то извлачите 
све из контекста и да не узимате све оно што. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Зашто бих ја то радила? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Не знам, нисте Ви. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како мислите из  контекста? Па ево Ваша изјава, 
транскрипт, ништа није диктирано. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, пазите, ја Вам кажем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Истражни судија није диктирао него овако свака 
реч наша се забележи, видите да ја ништа не диктирам, значи не могу 
ништа да извлачим, ево Ваше реченице: «Једног Саву сам знао, једног», 
па после опет кажете: «Један једини Сава, зато сам и упамтио, да ли из 
Чачка или Краљева били су два-три дана у Циглани радили, није им се 
свидео посао и отишли». 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Јесте. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сад одједном испада двојица Сава. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Пазите овако, један једини Саво који је 
дошао код мене са документима са писаним је тај Саво Ковачевић, а тога 
другог Саву нисам примио ја, него га је примио Милан Богићевић и 
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Торо и зато Вам ја кажем да ја, шта мене интересује колко Сава има по 
Циглани, има Сава, сви су они под оружјем и сви су они примани. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, добро ајде онда за тог кума Ториног како га 
Ви знате Саву. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта знате о њему, је ли он ишао, јесте ли Ви 
њега видели да он иде негде у прикупљање материјала или сте га видели 
да је неком нешто урадио на Циглани? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, виђао сам га на камиону, ишао је 
сигурно, ишао у прикупљање. Видите, ја сам пренебрего, ја сам мислио 
да је «Зокс» био, да је «Зокс» био примљен код нас у фирми јер је нон-
стоп кад није на положају он је са Тором, ја сам мислио да је он, да он 
ради у Циглани, јер проводи сво време са Тором ту, мислим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта сад мислите? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, сад знам да није био примљен, да није 
радио, него да су се дружили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па како знате? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, проверио сам да ли је био, ја сам звао 
тамо те којима је требо, са којима је требо да ради који су водили тамо, 
овај, шихте и рекли су да он није, да није био никад запослен на 
Циглани. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А како је онда водио те људе по камиону што 
сведоци причају? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, он није, он није ни ишао са, на 
прикупљање са камионом, на камиону, а како је ишао овако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Откуд Ви знате? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па знам  зато што, овај, како се зове, 
камион креће и кад сам ја ту креће испред моје канцеларије ту, камион је 
паркиран у овоме, да не би крали нафту, паркиран је био у стоваришту и 
они, ту су биле те две канцеларије где су они спавали, пењали су се на 
моје очи у камион, нисам «Зокса» видео никад да се вози у камиону јер 
је имао свој ауто.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Онда сте рекли у истрази, питао Вас је судија да 
ли Вам значи нешто име Ћилерџић Саша, Ви сте рекли «Један Саша». 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Како? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ћилерџић? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Није, Ћилирџић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Ви сте рекли «Један Саша је исто долазио да 
ради, али то Ћилерџић не знам да Вам кажем зато што су сви имали нека 
уметничка имена». 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Јесте, јесте, нисам ни знао док нисам добио 
позив да препознам да се зове, не знам ни ја које презиме. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, то се зове оптужени, ми смо овде да 
утврдимо да ли је он то урадио или није, а Ви сте сведок да нам 
помогнете у томе, значи ја Вас питам да ли је сад, пошто сте код Саве 
очигледно сад променили исказ и рекли били двојица, је ли био један 
Саша на Циглани или више Саша? Сад се усредсредите на Сашу. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Тај на кога Ви мислите, тај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не мислим ја, ја Вас питам, Ви сте сведок. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па ја не могу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли био један Саша да је радио или двојица или 
тројица или колико? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: То сад опет не могу да Вам кажем колико је 
било Саша, али овај Саша о коме причамо сада овде, Саша који је био 
кога сам ја гледо тај је, тај је један. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, је ли био уопште један Саша на Циглани да 
је радио да Ви знате или знате? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Мислим тај о коме причамо за њега  кажем 
да је тај, тај је био, тај је био неко време код нас на послу и не могу сад 
да Вам кажем ни колко је био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Е, како је тај дошао да ради то ми испричајте, 
како се он, да ли се он запослио? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, исто, исто је дошао до, знате како, у 
Циглану врло је било мало места где може да се запослиш да радиш, е 
сада ја га нисам примио тога Сашу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи ни њега нисте? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Њега је примио Торо, њега и тога свог кума, 
он је направио ту краљевачку бригаду за, за доношење оружја уз 
сагласност са Нишким и ваљда су, не знам ни ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Каква је то бригада за доношење оружја, не 
разумем? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Ма, за доношење овога грађевинског 
материјала. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Торо примио значи Саву онога кума и овог? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Кума Саву и овога Сашу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли у исто време примио и Саву и Сашу? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, не могу сад да се сетим да ли је у исто 
време, углавном је то врло брзо примио јер смо морали да радимо да се 
тај материјал скупи и да, да не би, добили смо наређење да радимо и то 
је организовано врло брзо, он је врло брзо нашо њих и колко је њих 
било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта је тај Саша радио што сте Ви видели или? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, пазите овако, немам ја, знате шта, ја 
нисам, није била моја делатност да ја им кажем иди купи то, иди купи то 
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и да пратим шта они раде. То је била делатност овога Милана 
Богићевића, он је опредељиво, опредељиво где иду, шта раде, ко иде и 
они су ми водили шихте, ја им нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И где је сад тај Милан Богићевић? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Он је био министар, министар енергетике у 
Републици Српској, сад је ваљда, био директор Телекома, сад је у 
Телекому. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Где у Телекому? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: У Великом Зворнику. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У Зворнику? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта је он Вама био комерцијални директор? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Комерцијални директор. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи он је запослио тог Сашу, је ли, и овог 
Саву? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Није ни он, запослио је, овај како се зове, 
Торо је довео и онда су само, како се зове, да списак, да списак, оверимо 
списак и овај кога је запослио, битно је да се организује да се ради, а сад 
да ли га је Милан или Торо,  један је, под Милановом јурисдикцијом су, 
мора да га је један примио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли знате шта је тај Саша радио, Ви лично, ту 
шта је радио? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, пазите, он је чувао људе овамо у 
фабрици и чувао је људе овамо на, на овоме, на сакупљању материјала и 
сад зависи где су га распоређивали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли Вама познато је ли он учествовао у неким 
пљачкама или нешто? Вама лично. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Знате шта госпођо, ја и да сам видео 
рођеним очима ја то Вама не бих рекао, мислим свако ко је укро, њему 
нека Бог врати то што је укро, а ја,  не знам, свакоме ће се вратити то 
што су. Сви су они били, није имао, да Вам кажем, кер за шта да их 
уједе, сада возе џипове, не знам ни сам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево овако, у истрази сте рекли да је Торо довео 
Сашу након што је «Пуфта» убио човека, кажете после је дошао неки 
Саша кад је тај «Пуфта» убио тог човека, а Торо довео Сашу? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Торо је довео овога Сашу, овога  што, 
мислим што је отпуштен, мислим, а онај Саша је небитна личност, онај 
Саша што се појавио из Краљева и био два дана што сам Вам рекао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, то сте рекли Сава Ковачевић. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Сава Ковачевић, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Причамо о Саши. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Знате шта, мало сам се ја, нисам ја тако. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се Ви плашите од некога? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Ја се не плашим госпођо, ја сам болестан, ја 
сам Вама рекао да сам доживео тромбоемболију и Ви мене сада тако 
малтретирате да се ја сећам, знате шта, мене баш брига за Зворник, мене 
су покрали госпођо, ја сам био директор Циглане, власник Циглане и ја 
сам организово да људи купе, људи су купили ту Циглану, дошли су 
лопови и тај лопов сада, морам да Вам кажем, лопов који је покрао мене 
ено га сад је власник, он је бог и батина, ја сад треба да сведочим против 
њега, шта је Вама бре, па нисам ја луд ваљда да, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко, ова двојица? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Која двојица? Не, нису они крали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А нису крали? Само Вас питам, молим Вас, ја 
Вас питам у оквирима ове оптужнице, а то да ли сте Ви покрадени имате 
права поднесите кривичну пријаву, стварно ја немам везе с тим. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, да идем да изгубим главу, па нисам 
ваљда. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи ја Вас питам, само Вам предочавам из 
истраге што сте рекли, рекли сте «да је Сашу довео Торо након што је 
«Пуфта» убио човека», ето то Вам, а мало пре кажете да сте чули да је 
Саша те ноћи исто био ту кад су побегла четворица. Кажете Торо је 
довео тог Сашу када је, кажете, «после је дошао Саша, када је «Пуфта» 
убио тог човека, онда је он отишао, а Торо је довео тог Сашу»? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Знате како, ја не могу да памтим датуме, не 
могу да памтим све, ја Вама само. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не питам датуме, временски? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Ја Вама кажем, мислим радио је тај Саша, 
тај Саша што га је Торо довео, мислим да разграничимо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: О њему и причамо. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Значи Торо га је довео, радио је у Циглани 
све до тог момента док није, док није, овај, истукао тога радника што 
сам Вам причао да је дошао мој шофер и рекао ми како је, овај,  како се 
зове, тог момента сам ја пустио, наредио му да отпусти тог  Сашу, ето, 
сада. Даље да Вам кажем, сад каква веза постоји, не могу да утувим себи 
у главу јер су и ти лагали, лагали нису то нормални људи, ваљда се 
срећете стално са њима, видите ко лаже, ко не лаже, а тај Торо, нормална 
ствар да је лагао, није био, није био да кажем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи Ви не верујете то што Вам је он испричао? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, ја ником не верујем, верујем само себи, 
а ни себи не верујем, јер мислим, да Вам кажем ја, то да Торо мени каже 
неку истину па то будала само да поверује. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи оно што сте нам испричали да сте сазнали 
од Торе то не верујете? 
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Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Не верујем, нема живе силе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли покушали преко неког другог да 
проверите? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, знате шта, ја сам о Тори проверавао, али 
знате како људи чувају своју главу и нико се ничега не сећа и овај, онога 
што се сећа неће да се сети сада, јер пазите ти људи који, ја Вама управо 
то покушавам да кажем, они људи који су били нико и ништа сад су се 
обогатили тако да чисто мислим да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу ли ти људи били закључани у тим 
канцеларијама? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Јесу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На чему су спавали, какви су им били услови ту? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Имали су, овако ове душеке, мислим добре 
душеке су имали, имали су душеке, имали су ово да се покрива. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И како је дошло до тога да Ви тражите од њих да 
Вам напишу да их нико није малтретирао од радника Циглане, кад је то 
било? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Зато што су, овај, како се зове, то, после 
тога кад су, кад је Саша тукао па су долазили из, како се зове, тамо из 
села људи Срби и долазили су и, овај, склањали те стражаре, а ти 
стражари који су били они су доле из Челопека, тако се зове то село, и 
онда су шта ће њих четворица наоружаних са хеклерима и бомбама и 
ово, гурну овог стражара, уђу унутра и туку ове, како се зове, овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А је ли нисте тражили од ових Муслимана да 
напишу то након убиства да их нико није малтретирао? Они кажу у 
својим изјавама да је целу ноћ ту било неко већање шта ће бити.  
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Ѓде? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли ће са њима да се деси након тога кад су 
побегла ова четворица? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Ма лаж. Пазите да ја Вама кажем, није ту 
имао нико да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И да сте Ви онда након тога тражили да они 
напишу да их нико од радника Циглане. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Овако, кад је «Пуфта» тукао њега, ја 
искрено да кажем и ја сам се уплашио, ја сам «Пуфту» отерао отамо, а 
откуд знам да «Пуфта» неће доћи, да неће доћи после да убије мене, 
мислим, што бих ја верово човеку  који је спреман да убије некога да 
неће убити и мене, овај, и онда сам ја, овај, како се зове, рекао, њему 
рекао да отера, а онда сам њима, њима јасно и гласно рекао да се 
потпишу да их нико из Циглане није малтретирао од радника, ја сам 
тражио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли након овог убиства? 
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Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Након тог да, да ли је након тог убиства, ја 
мислим да је након тог убиства, да их нико од радника није малтретирао 
што је веома битно, него да су их малтретирали ти, ти да ли су 
паравојска, да ли су војска, шта су, не знам ни ја, да се зна ко их је 
малтретирао, а радници су били према њима веома фер, сви, почев од 
мене па редом, а нека, ако имају и душе и било чега нека кажу да није 
тако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте, на питање тужиоца у истрази, да 
кажете пошто сте различито говорили «да је Саша био тог дана, да није 
био тог дана кад је «Пуфта» отишао, па сте рекли проверићу, оставите 
Ви мени број телефона, ја ћу Вама јавити», јесте ли проверили? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Јесам проверио али знате како нико се Саше 
не сећа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И рекли сте да они нису били под Вашом 
ингеренцијом него да су биле још две лествице испод Вас до Торе? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па то Вам ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То мислите на овога Богићевића? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да, па иза Богићевића има још једна 
лествица. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, јесу ли они нешто комуницирали са 
Богићевићем тај Торо, па «Пуфта», да Ви знате? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, са Богићевићем јесу зато што је 
Богићевић био канцеларија испред мене и онда је Торо долазио код 
Богићевића, а девојка му је седела мени испред канцеларије и оно 
нормална ствар да буде или код једне или код комерцијалног директора. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли Ви можете сад да нам опишете како се Ви 
сећате из тог периода како је тад изгледао тај Сава, значи не тај 
Ковачевић него тај Торин Сава и тај Саша, Торин, је ли тако? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да. Па, тај Саша висок негде око једно 150 – 
160, обучен, знате како. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: 150? Па то дете високо је 150. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: 160, у врх, 160 – 170 сантиметара, не могу 
сад да кажем али врло мали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Саша? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да Вам кажем ја кад обуку сви војне 
униформе ту нема никакве разлике између детета и овога, потпуно су 
сви исти. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А како је изгледао Сава тада у то време? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, онако мрга, мислим онако човек 
изгледао баш и Торо исто, мислим, да Вам кажем, ти људи су, нису ни 
били за гледање, мислим, да гледаш људе који, знате како нисте Ви 
доживели изгледа, овај, да Вама цев стоји под носом, па да Вам неко 
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прети да Вас убије, да видите како размишљате другачије. Ви мени 
постављате савршена питања, а кад он каже. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Господине, ја нисам доживела, то није разлог да 
ја Вас не питам као судија оно што је мени у оптужници, а Ви реците 
сећам се, не сећам се, немојте сваки пут причати друкчије. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Али зато Вам ја кажем, не, ја Вама кажем не 
могу ја да се сетим, пазите ја сам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, Ви реците не сећам се, немојте причати 
другачије сваки пут, онда ми имамо проблем да ценимо Ваш исказ, 
разумете? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, добро, ја Вама кажем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ево овако, у истрази Вас је питао судија 
истражни, описали сте Сашу висок, млад, око 25 година, мислим да је 
био плав, висок око 175, јачи, лепо грађен и 50% сте сигурни да је то 
овај овде присутан, окрените се сад. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: 50% сам сигуран, није овај, њега нисам 
препозно, мислим није имо наочаре на истраживању кад сам био, био је 
жуте косе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, је ли Вам познат тај човек? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Овај не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није Вам познат? Па то је тај за кога сте рекли 
тамо 50% сте сигурни. А је ли  Вам  познат овај други човек  овде? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Торо? Па ето како да Вам кажем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не Торо, не Торо. Тори смо судили у другом 
предмету. Је ли Вам уопште познат човек? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, јесте ми познат по очима, не могу да се 
сетим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На кога Вам личи? Је ли можете да га вежете за 
некога из Циглане или одакле Вам је познат? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Познат ми је, не могу да се сетим, по очима 
ми је познат мислим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На кога Вас подсећа? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Мозак ми стао, не могу да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па не могу да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А познат Вам је? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па познат ми је, да. По очима ми је познат, 
али не могу да се сетим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Описали сте Саву мало нижи, дежмекаст, 
снажних рамена, смеђ. А јесте ли чули да је тај човек ножем заклан, тај 
Исмет Чирак, тај један, претпостављам један је убијен на Циглани, је ли? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Не знам. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је једино убиство било? Је ли то било једино 
убиство на Циглани, да је убијен човек? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: То је једино, једино убиство. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Једино. Добро, обзиром да је једино имате ли 
још нешто да нам кажете што можете да се сетите да сте чули те вечери 
шта се то догодило, ко је дошао, шта кажу ови? Ко је одвезао тело, шта 
је било, је ли пуцано, је ли коришћен нож? Осим онога што сте добили 
од Торе сазнање, да ли сте добили неко друго сазнање од неког другог? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Госпођо, немам ништа да изјавим. Овако ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Ово што ми је Торо рекао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је једино што Ви знате? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: То је што знам. Мислим како су тело 
однели и шта су однели то не знам, где су га однели не знам, мислим, 
овај, то је то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тамо сте рекли да ником нисте ишли да 
пријавите ни ништа, а сад кажете да сте ишли, где сте ишли, коме да 
пријавите? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, ишо сам у СУП да проверим али пошто 
је гужва била нисам могао да уђем, знате шта, мислим, нису они мени 
били, ја сам требо да нахраним 400 људи и сад ја да идем да гањам да 
видим папире, ја сам верово да је то урађено и нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте Ви оптужени  за то што нисте. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, не, не, знам да нисам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Ја Вас само питам да ми кажете чињенице да ли 
сте пријавили или нисте, значи кажете један човек је убијен за време док 
сте били директор на Циглани? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да, а пазите после пошто долази, долазе 
инспектори и ово све махом у усменом разговору се каже долазе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који инспектор су били? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Долазио је инспектор, овај, како се зове, 
Јовичић био везан за нашу Циглану, стално је долазио у обилазак. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад је долазио, је ли у вези убиства? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, не у вези убиства, у вези онако мислим 
нека безбедност или било шта, долазио је нон-стоп у Циглану да 
разговара, да види да ли треба испред СУП-а он, а онда долазили су сви 
су се представљали као инспектори, покаже ти значку инспектор сад да 
ли је са Пала, да ли је, откуд знам ја шта питају, био је рат, не знам, 
питате оно што те пита, као исто што и мене питате, окрене се и оде. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА:  Немам питања. Само да кажем да смо били сви 
заједно па и заједно с њим да није имало прилике уопште да види али је 
очигледно да сведок  због догађаја који су се збили, а били су јако бурни 
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и који су се дешавали ту где је он морао да ради, тако да његово 
казивање да кажемо више је конфузно него што је прецизно, али ето 
можда и не можемо од њега очекивати боље.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немојте после да отпустимо сведока па је 
требало нешто конкретно да га питамо. Значи Ви немате никаква 
сазнања за ову двојицу људи да су они учествовали у неким пљачкама? 
Посредна, непосредна, било каква? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, немам, немам госпођо, мислим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да сте чули од некога они су ишли нешто 
пљачкали и тако даље? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Мислим, да Вам кажем, ја сам тог Сашу, 
ово је Саша, а мени се чини да је прошли, да је он, не чини ми се него је 
био жут, жуто офарбан, тог човека сам ја познао као Сашу, а овог човека 
нисам познао да је то Саша сада на препознавању, а овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За овог човека сте рекли 50% сте сигурни да је то 
тај Саша, сад нисте ни један посто? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, можда, не могу сад да се сетим, мислим, 
а гледо сам га кроз онај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А овог човека познајете или не, овог другог? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Њега познајем, али не могу, заблокиро ми 
мозак, мислим, овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Саву познајете али Вам заблокирао мозак, Савић 
Горана? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, по очима, мислим да Вам кажем 
госпођо, ако видим човека знам да сам га виђао, нисам ни, што би моро 
да знам име, мислим, не, 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па, не, обзиром кажете ти људи су радили. Је ли 
можете сад да нам на крају нешто прецизно кажете колико су ти људи, 
ти Сава и Саша које је Торо довео, колико су ту радили? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Шта колико су? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико су радили на Циглани код Вас? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, није посао директора госпођо да знам ја 
колко су они радили, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само ми реците знам, не знам, немојте ми 
објашњавати. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, ја стварно не могу да Вас разумем, овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Ја сам био директор, ја сам био, мислим, 
нисам био за то и баш ме брига шта, мислим да Вам кажем како Вам 
није јасно да, шта ме брига колко је радио Торо или колко је радио Саво 
или колко је радио, ја сам био толко оптерећен послом и да сачувам 
људе, то је била атомска бомба онде да неко потури бомбу да 
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експлодира да пећ знате шта би било, то си стално под пресијом, да ја 
сад памтим ко је Саво, Саво био двадесетпета рупа на свирали и Саша, 
мислим, то је озбиљна фабрика, две фабрике бетоњерка и циглана у 
ратним условима, то је ван памети, један човек да, није ништа. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А шта се десило после тог бекства те четворице? 
Је ли требало да ови негде оду Муслимани? Јесу остали и даље ту? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Радници? Па остали да, ови четворица 
побегли су, куда су побегли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, ови остали је ли било нешто с њима, један 
сведок, тај «Т» под псеудонимом каже да су после бекства дошли Торо, 
нека команда, директор, да су састанчили, да су они то чули из друге 
собе и каже до три ујутро смо чекали пресуду и на крају су нам рекли да 
ипак наставимо рад, требало је нешто с њима да се деси да их негде 
ваљда пошаљу па су ипак одлучили, па је одлучено да остану ту, је ли 
Вам нешто о томе познато? Је ли се већало нешто о тим људима, шта да 
буде с њима? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, мени, овај, како се  зове, знате како, 
долазило је те војске крв божје, ово све, међутим, овај, нико од њих није 
док Марко тај не каже или ко је био тада не би могли да оду ти, ти, овај, 
како се зове, тако да они нису могли да нађу друге раднике није било 
шансе и морали су да оставе те људе иако је било, можда је било већање, 
не сећам се ја, јер ја, овај, нисам био, ја нисам био то поподне да, да могу 
да кажем било шта, али не би они могли да изведу, мислим, да није било 
некога папира, овај, меродавнога да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко је био надлежан да каже шта с тим људима 
да ли да се ослободе? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, то је надлежан једино био, овај, 
секретар, овај секретар кад нам пошаље допис онда је то меродавно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта да каже? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Његов шеф, његов шеф кад пошаље допис 
онда је меродавно било да се уради иначе нико није могао да мимо њега 
да одради тај посао, јер ово, мислим кад су их одвели у ову, како се зове, 
доле у Бијељину у логор, како се зове, овај је наредио да оду. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који овај? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Марко Павловић, мислим по наређењу, 
дошла је милиција са Пала, похапсила ову паравојску и одвела и ове из 
фабрике раднике и онда су се вратили људи из војске и попунили смо 
смене и почели да радимо без, овај, тих. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па они кажу да су отишли у Батковић пре него 
што је било то хапшење. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Не, не, они, ја мислим да су кад је било 
хапшење ових онда су и њих у Батковић однели и у истом, у истом, овај, 
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моменту. Знате, да ја Вама кажем, ја не могу да се сећам свега то што 
господин каже да су конфузна, много времена је прошло, а искрено да 
кажем ја сам претрпео велики шок тако да не могу баш да се сетим свега 
шта је било и како је било али, овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу били и Ваши стражари из Циглане ту, ови 
радници који чувају ту нешто, портири или? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Пазите госпођо, има на два места, на места 
је, један чувар је био на капији, други чувар је био, овај како се зове, кад 
су, између, где су, где су били они смештени, овај, у те две собе, а трећи 
је био овамо у Циглани  који је надгледао рад, овај, како се зове, рад тих 
људи који су радили, овај, на утовару, е ти што су побегли они су били 
овде код овога у Циглани. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То они што су радили? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да, на утовару. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Ја се извињавам стварно што не могу, 
мислим, да слажем, да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А где је у односу на Циглану Глиница? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Преко пута. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одмах, близу? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, сто метара. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли било у Глиници неких да су, војници да су 
обезбеђивали Глиницу около? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Глиница је била заштићена као бели медвед. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико је то удаљено? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, пут нас дели. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само пут, преко пута «Универзал», је ли тако? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Не, не, овај, преко пута је парк један и онда 
је Глиница, овај, а «Универзал» је доле још мало низ пут, овај, према 
Бијељини. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Према Бијељини. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: «Универзал» је можда једно 300 - 400 
метара. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Глиница ограда? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: А Глиница је, Глиница је ево овако баш, ако 
хоћете, има пут који је био широк једно 12 метара и онда има једно 50 
метара парка и онда је ограда Глинице и то је, то је велико пространство. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Хвала Вам. 
 
 То је све што имам да изјавим. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Седите позади ако можда буде затребало. Нека 
уђе сведок «Бета». Па немојте, сачекајте, ја питала има ли питања. Не 
веће је прво било, па тужилац, па Ви. Изволите. 
АДВ. СВЕТОЗАР ПАВЛОВИЋ: Ја сам бранилац Саве, Горана Савића, 
Ви сте овде у исказу рекли да је налог за скупљање материјала из 
напуштених стоваришта и неких напуштених кућа било српских, било 
муслиманских давала комерцијална служба, давали сте то, ко је тај 
материјал купио по кућама и по напуштеним стовариштима? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, затвореници. 
АДВ. СВЕТОЗАР ПАВЛОВИЋ: Затвореници? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да. 
АДВ. СВЕТОЗАР ПАВЛОВИЋ: Да Вас питам нешто, где је вучен тај 
материјал? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: На стовариште. 
АДВ. СВЕТОЗАР ПАВЛОВИЋ: На стовариште? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Да. 
АДВ. СВЕТОЗАР ПАВЛОВИЋ: А када је купљен тај материјал по 
кућама је ли пописиван, давана нека потврда одакле је донет, јер је 
можда постојала могућност да неко некада то каже узето и то је тако? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: А коме је потребна? 
АДВ. СВЕТОЗАР ПАВЛОВИЋ: Па, ти који су покупили, јесу ли 
евидентирали негде са овог стоваришта из ове куће, јер тако нешто 
постојало, тако нека белешка? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, немам појма, пазите, свако од њих, тај, 
да ли је ишао Торо или не знам ни ја који, имао је књигу отпремница у  
којој је. 
АДВ. СВЕТОЗАР ПАВЛОВИЋ: Добро, значи то су  отпремнице. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Кад узме рецимо хиљаду комада црепа он 
напише горе хиљаду комада црепа, овај, увезао у Циглану. 
АДВ. СВЕТОЗАР ПАВЛОВИЋ: Добро. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, а коме да да потврду кад никога нема 
кад је то празно. 
АДВ. СВЕТОЗАР ПАВЛОВИЋ: Друго питање, када сте, Ви сте овде 
изјавили да су се сви бавили крађама, да ли сте Ви то видели или имате 
посредна сазнања? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Видео сам, рођеним очима сам гледао како 
краду, мислим, пуним камионима и свим и не знам ни ја, и да Вам кажем 
да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко, ко? За кога то причате? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: О па госпођо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нас интересује за оптужене. 
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АДВ. СВЕТОЗАР ПАВЛОВИЋ: То сам хтео, да ли за Сашу и за Саву, за 
њих, за њих конкретно мислим да ли су они? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Не, не, они, ја, да ја Вама кажем, господине, 
они су, они са тим камионом. 
АДВ. СВЕТОЗАР ПАВЛОВИЋ: Да. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Они су дошли, док је дошао пред 
стовариште он је, овај, како се зове, аминово себе јер је уписо се тамо. 
АДВ. СВЕТОЗАР ПАВЛОВИЋ: Да, добро, то мислим, то је значи по 
налогу за стовариште. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Друго, пазите, да Вам кажем, да ли је он са 
шофером могао да се договори да, да украду тај камион, а шта ће са тим 
камионом цигле да воза по Зворнику кад то једино може, овај, прода у 
Србију да превезе. 
АДВ. СВЕТОЗАР ПАВЛОВИЋ: Ја сам хтео, да ли сте имали сазнање 
или видели да ли су Сава и Саша изводили затворенике и тукли и водили 
у крађу за себе приватно, не, мислим, да ли су евентуално. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Пазите овако, ја нисам видео ни да је Сава 
тукао него сам кад су ми рекли ја сам наредио Тори да га отпусте, а Тору 
нисам никад видео да је тукао никога, а нисам, кажем Вам да нисам 
видео ни «Пуфту» да га је тукао, али нормална ствар кад нема човека 
рекли су да је убијен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чекајте, нису они за тучу овде, само за 
наређивање да пљачкају, јесте ли видели некада на камиону тог Саву и 
тог Сашу, пошто Ви ове људе не препознајете, некада да седе у камиону 
и воде негде раднике у неко прикупљање? Ви да сте видели. 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Па, нису они могли, пазите, на, они су 
радили са мојим, а са другим камионима ја га не би ни препозно да је у 
другом камиону, у другом камиону да је он. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ма не, па било којим камионима из круга, јесте 
видели са заробљеницима да крећу? 
Сведок МИЛОРАД ЈОВИЋ: Не, не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте. Добро. Хвала. Седите тамо, па ћемо још 
једног сведока саслушати. 
 
 То је све што имам да изјавим. 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добар дан. Седите изволите. Ми ћемо вас данас 
саслушати сад у овом новом предмету у коме су оптужена два лица и то 
ја ћу вам рећи о којим догађајима се ради. Прво да констатујемо. 
 
 Сведок под псеудонимом «БЕТА» коме се на основу одредаба 
ЗКП-а члан 117-122 даје заштита као и у предмету К.В.5/05 и 
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саслушање под псеудонимом са личним подацима као у списима, 
упозорен на дужност казивања истине, последице давања лажног 
исказа, као и да није дужан да одговара на поједина питања ако 
сматра да би се тиме изложио тешкој срамоти, знатној материјалној 
штети или кривичном гоњењу. 
 
 Констатује се сведок полаже заклетву читањем текста.  
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите. Ту имате испред.  
СВЕДОК “БЕТА”: Ово? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. 
СВЕДОК “БЕТА”: Заклињем се да ћу о свему што пред судом будем 
питан говорити само истину и ништа од онога што ми је познато нећу 
прећутати.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Хвала. 
 
 Констатује се да је сведок положио заклетву, па наводи: 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ми смо вас већ саслушавали на главном 
претресу везано за оне оптужене Торо, Зокс, сећате се? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овде имамо нову оптужницу, главни претрес 
води се поступак против двојице људи по имену Савић Горан и 
Ћилерџић Саша, њима ставља тужилац на терет и то опт.Савић Горану 
званом Сави, злочине на пољопривредном добру Економија у периоду 
од 05. до 12. маја, значи у питању су три догађаја и злочини на циглани 
стављају се на терет обојици овде присутних оптужених а то је 
наређивање затвореним цивилима из Циглане да за њихов рачун 
пљачкају напуштене куће на подручју Зворника и други догађај 
учествовање заједно са лицем Пуфта у тешком телесном повређивању 
оштећеног Даутовић Енвера и убиству Чирак Исмета. Обзиром да су сад 
ово нови оптужени, да сте ви давали неке изјаве да сте неке од ових 
оптужених помињали, ја ћу вас сада молити да нам укатко испричате 
значи ваш боравак односно долазак на Економију, ако можете да се 
сетите датума или месеца орјентационо, шта сте ви доживели и да ли ви 
имате сазнања да су значи изузимајући Тору и Зокса још нека лица 
учествовали у оним догађајима које сте описивали. Значи конкретно 
овде се ставља на терет Економија и Циглана, у оном периоду баш када 
сте ви тамо били према ранијим исказима, ви сте у истрази нисте у овом 
предмету саслушани, али сте саслушани код мене на оном главном 
претресу, па ћу ја као основу користити овај ваш исказ са којим су 
упознате и странке. Дали сте изјаву и хашким истражитељима и у 

ВРЗ 04
48



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 08. маја 2009. године 

 
 

45

истрази и на главном претресу у оном претходном предмету, да вас 
питам да ли прво остајете при оним исказима које сте дали? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли можете сад укратко да нам кажете значи 
од момента када сте ухапшени како се то десило, како долазите на 
Економију? 
СВЕДОК “БЕТА”: Овако. Значи прво што сте то десило 1992. па пуно је 
периода прошло, не би се везао за тачно време значи датуме и дане, и 
сат нормално. Али то се десило 1992. године значи почетком маја негде 
можда 05. или 06. маја смо доведени на Економију ја и још пар људи. 
Били смо на Економији око 15 дана па смо после пребачени у Циглану, 
можда свега укупно смо ту у Каракају, подручје Каракаја, општине 
Зворник, боравили можда око 2 мјесеца и неколико дана. Као што сам 
рекао у изјавама значи дошао сам тамо почетком маја па смо били на 
Економији првих 15 дана и значи не морам наводити сад све оно шта 
сам како сам дошао и. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: С ким сте ухапшени? 
СВЕДОК “БЕТА”: Е то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како је дошло до тога? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па ухапшен сам у једном предјелу на територији 
општине Зворник кад сам полазио кући са још 11 људи чини ми се, било 
нас је око 12 свега.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је било у овом селу је ли? 
СВЕДОК “БЕТА”: Ја, у селу горе Видовићи, тако нешто се зове, 
Гуштери. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли то близу Ораховца? 
СВЕДОК “БЕТА”: Јесте. Ту су нас 12 заробили,  значи да наведем имена 
је ли ко је био заробљен са мном? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само ако није неко ту са списка од ових који су 
исто под псеудонимом. Ја мислим да није, да ти још тада нису били у 
моменту заробљавања, је ли тако? Који су исто под псеудонимом, они су 
касније дошли? 
СВЕДОК “БЕТА”: Они су, јесте.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли био овај Исмет Чирак са вама? 
СВЕДОК “БЕТА”: Јесте.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је још био да ли се ви сећате? 
СВЕДОК “БЕТА”: Исмет Чирак, Нермин Мујановић, Ибишевић Бего. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како Бего? 
СВЕДОК “БЕТА”: Ибишевић Бего, Мухамед Реџић. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Мухамед Реџић? 
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СВЕДОК “БЕТА”: Ја, Турковић Бешир, Фериз Сеад, било је још пар 
људи сад не може баш да ми на ум падне, ако се сјетим у међувремену ја 
ћу их споменути. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, значи са њима сте ухапшени? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И да ли је неко од вас имао униформу, 
наоружање, пушке, пиштоље, бомбе, нешто? 
СВЕДОК “БЕТА”: Мислим да су имали двојица људи неке пушке. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли имао Исмет пушку? 
СВЕДОК “БЕТА”: Овај, Исмет није имао пушку али се касније некако 
прибацило њему да је то његова пушка, мислим да је била од Сафета не 
знам јесам ли њега споменуо Сафет, заборавио сам како се презива, да је 
он имао ту пушку на којој је писало неки слоган, нешто у стилу чини ми 
се «ова дама пуца сама» и тако као ови горе кад су нас заробили 
покупили су све вредне ствари и те пушке од те двојице и кад смо дошли 
доле на Економију они су питали чија је пушка и овај неко је рекао да је 
тога Исмета Чирака, које сам касније чуо, нисам ја видио, нисам ни знао 
све те људе, да није била његова пушка. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли имао неко неку униформу можда? 
СВЕДОК “БЕТА”: Не знам, чини ми се да је било можда једно два, три 
момка шта су имали овако нешто слично маскирно да ли панталоне само 
или тако није нико био комплетан у униформи.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И сад од тог тренутка када вас заробљавају је ли 
то био дан, ноћ? 
СВЕДОК “БЕТА”: Дан.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко вас заробљава? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па били су неки српски војници из тог мјеста, неки су 
били у полицијској униформи чини ми се резервног састава и били су 
неки у цивилкама и тако са пушкама и ту на том мјесту кад су нас 
заробили, одвели су нас доле ниже у то село Видовићи гдје сам познао 
још неке људе. Ту су нас почели малтретирати, претресати и повезали 
нам руке иза леђа и онда нас натоварили у неки камион, одвезли нас у 
станицу полиције у Зворник гдје су нам тражили неке изјаве. После су 
нас из Зворника. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу то неке гараже о којима сте причали? 
СВЕДОК “БЕТА”: Не, прво су нас, да, кад су нас довезли пред тај СУП, 
станицу полиције у Зворнику, су нас из камиона истоварили у једну 
гаражу и затворили и онда су једног по једног из те гараже водили тамо 
да дајемо изјаве у полицији и онда како смо се враћали поново у гаражу 
док нисмо сви изјаве дали онда сви. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико је то трајало, те изјаве док сте? 
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СВЕДОК “БЕТА”: Па шта ја, не могу баш тачно рећи, можда два, три 
сата, тако нешто. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли то већ пао мрак или? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па било је можда кад су нас довели на Економију кад 
се то све у Зворнику завршило, можда је било већ пред мрак, да је то 
трајало можда ујутру ако су нас ето око 9-10 заробили, онда смо дошли 
можда негдје у једно 4 сата, не знам баш тачно не би се ја, било је пред 
мрак сигурно.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И, после тих изјава шта се даље дешава? 
СВЕДОК “БЕТА”: Товаре нас поново у камион тај и возе нас на 
Економију. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко? Је ли војска, полиција? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па било је и војске и полиције, а чини ми се да је био 
да ли, уствари био је међу њима, не знам да ли је он лично возио камион 
један момак из Каракаја, тад је био момак чини ми се по имену, не из 
Каракаја из Грбаваца, по имену «Ћевап», надимку, он је нас доле 
допратио до ових и онда нас у Каракају на Економији тамо у неку 
просторију су нас затворили и онда су почели ови остали да долазе и да 
нас туку и малтретирају. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ту на Економији где боравите, је ли то 
приземље, спрат, каква је то просторија? 
СВЕДОК “БЕТА”: Ту је отприлике просторија која је можда припадала 
том пољопривредном добру гдје су се клала стока и тако као клаоница 
нека била је отприлике од прије намјењена за стоку.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Каква је, колика је просторија? 
СВЕДОК “БЕТА”: Просторија је била можда једно шта ја знам, није 
била баш пуно велика, можда једно лупићу можда ћу промашити који 
метар, можда једно 8 са 5 или тако нешто. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта је доле? 
СВЕДОК “БЕТА”: На ужем том делу су била улазна врата, онда доле је 
био бетон и зидови су били чини ми се до пола ко забетонирани оно 
замазани и на другој страни контра од врата био је један прозор мало 
ужи, а врата су била изнутра гледајући прво једна дрвена па споља једна 
метална која су имала на средини избушену, некакву изрезану као 
пролаз да се може видјети и протурити нешто. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли било неког намештаја? 
СВЕДОК “БЕТА”: Није ништа, било је бетон доле, била је на једном 
зиду чини ми се једна чесма тако где је воде било на њој, да се могла 
прикључити вода, напити се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На чему сте седели? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па био је одмах бетон, али су нам после доњели неке 
картоне, била су можда један дан само онако на бетону. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Какву сте храну имали? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па доносили су нам не знам први дан нисмо ништа 
имали па кроз пар дана су почели или сутрадан чини ми се неке конзерве 
неке паштете је писало на њима као птичји паштет, нешто у том стилу и 
комад хљеба. Тако су нам редовно то доносили дневно једном можда 
или два пута, па смо после кад смо прешли на Циглану онда смо имали 
другу, то је на Еконимији овако било, кад смо прешли на Циглану онда 
смо имали исто тако слично ту храну навече а ујутро смо јели кад ови 
радници и војска заврше јело у том неком њиховом ресторану. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли то значи да је на Циглани било више хране, 
боља или како? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па јесте било боље. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А добро, колико отприлике дана, да ли можете 
да прецизирате, кажете почетак маја, ви сте тамо рекли неки датум 05. 
мај да сте ухапшени? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па отприлике 05. тако ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Отприлике? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па ја сам можда задржан на Економији можда сад 13, 
15 дана, у том стилу нешто или ето тако.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И сад кад сте дошли на Економију ти људи што 
су вас довели ту, јесу вас закључали ту, јесу вас? 
СВЕДОК “БЕТА”: Закључали су нас. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко вас ту сад чува, како сад то изгледа? 
СВЕДОК “БЕТА”: Вани су били стражари у војној униформи ЈНА онако 
мало старији људи, отприлике неколико њих је било са пушкама и ми 
смо унутра били затворени и они су тамо чували нас. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу то неки ваши ту мештани или? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па по нагласку ти чувари су били из Босне? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Из Босне? 
СВЕДОК “БЕТА”: Ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта се сад ту дешава тих 13, 15 дана? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па ето тај први дан предвече кад смо пребачени били 
ту, дошли ту на ту Економију упала је једна група војника у специјалним 
униформама који су били јако добро опремљени маскирним, па су 
почели да нас туку одмах, наредили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико је то од момента кад сте ушли, да ли је то 
било одмах или други дан или исти дан или када? 
СВЕДОК “БЕТА”: Било је то исти дан, први пут кад су дошли можда 
једно до пола сата или сат сад, уласка у ту просторију.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како они улазе, је ли они откључавају или 
разваљују? 
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СВЕДОК “БЕТА”: Па отварају им ови стражари чим они дођу њима 
стражари морају отворити да уђу и први пут кад су дошли онда су било 
је њих можда једно пет или шест, не знам тачно, почели. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пет, шест људи? 
СВЕДОК “БЕТА”: Ја.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сте нешто причали и о њиховом идентитету 
да сте касније сазнали, је ли ви тада кад улазе они шта можете да нам 
кажете о првом том утиску ко је то, ко су ти људи, како изгледају? 
СВЕДОК “БЕТА”: По нагласку значи да су људи из Србије били 
већином. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одевени у маскирне? 
СВЕДОК “БЕТА”: Јесте, у маскирне униформе, лепо су одевени баш 
оно, специјалне. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А наоружање? 
СВЕДОК “БЕТА”: Наоружање имали су пиштоље и пушке, неки су 
имали по пар пиштоља оно и за појасом и не знам ни ја испод мишке и 
тако оно на упртњачи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта кажу, је ли нешто се ту, нешто сте причали, 
псовање, викање? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па прво су ето ушли, псовали нам балијску мајку, 
откуд ми, куд смо пошли, шта хоћемо, ми смо шутили, почели да нас 
туку, хтјели сте ово, нешто у том стилу, што сте гласали за Алију, што 
нисте за Милошевића, за Шешеља, они су богови, касније су,  један је од 
њих пар пута псовао нам и Алију и Милошевића, Шешељ је бог и нешто 
у том стилу.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Који,  да ли се сећате? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па два, три њих сви оно није нико, не могу, Торо 
можда Зокс су нај били јаснији, био је чини ми се тад и Репић, не знам 
како се звао, били су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико траје то и како то изгледа та прва туча? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па та прва туча можда је трајала једно пола сата, 
можда и више, не знам сад, углавном су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чиме су тукли, нешто сте причали тада на 
претресу, да ли то можете да нам? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па први пут кад су дошли, значи ногама и пушкама, а 
после кад су  долазили следећи пут доносили су и неке палице, сутрадан 
или не знам кроз пар дана се прикључила још једна група њима из 
Лознице па неки момци из Зворника су се исто прикључили које сам ја 
познао који су доносили коље, Л профиле, поцинчане цеви неке, један је 
баш из Лознице носио неку цијев која је била оно као кољено за чесму за 
довод, па нас је млатио тиме. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли из те прве групе осим Торе, Зокса и тог 
Репића се сећате још некога? 
СВЕДОК “БЕТА”: Био је Пуфта, Саво. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је тај Пуфта? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па ко је Пуфта, Пуфта је био војник. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како је тај изгледао? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па био је онако пунији, црвени у лицу, праву косу 
онако, волео је једно време кад смо баш били на Циглани да донесе 
ваздушну пушку и да гађа голубове и тако нешто с њом.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А тај Саво ко је тај? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па њих су двојица већином били заједно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пуфта и Сафа? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. Али пар пута су њих двојица сами долазили тамо 
кад су се ови на Економији долазили нису ми баш нешто били стриктно 
одређени њих двојица оно, ниси смео ни да гледаш додуше кад дођу 
морао си главу да обориш преда се, онда окрене нас лицем према зиду 
па нас опет туку по леђима, а овамо већ на економији кад су дошли онда 
су они мало више и малтретирали и нас па овога Исмета Чирака су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То на Циглану мислите? 
СВЕДОК “БЕТА”: На Циглану да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да се задржимо на Економији. Да ли можете да 
се сетите у то време тај Саво како је он изгледао?  
СВЕДОК “БЕТА”: Па и он је баш изгледао слично Пуфти, не знам да ли 
је можда мало био височији од њега или за нијансу, тако виталан онако 
баш. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одакле су они били? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па исто по нагласку можда сигурно Србија. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли знали из ког су града, да ли су нешто 
помињали? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па касније смо чули по причи да су већина њих из 
Краљева, краљевска група, био је један Нишки, највероватније да ли је 
из Ниша или је мајор њихов, био је са њима исто Пиварски један из, 
причао је касније да је он из Хрватске. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли и тог виђали Пиварског? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико пута, где? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па њега сам виђао на Економији док сам био и после 
кад сам прешао на Циглану чини ми се не знам да ли је једном дошао 
или. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Нишког сте виђали где? 
СВЕДОК “БЕТА”: Читаво време и на Економији и на циглани. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли ви знате тај Нишки, Пиварски, Пуфта, Зокс 
којим су они то јединицама припадали? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па та, ми смо њих звали краљевска група све. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је њима био командант? 
СВЕДОК “БЕТА”: Прво је био Нишки и Пиварски, међутим, кад смо 
касније ишли по Зворнику то да товаримо ствари из кућа напуштених 
Торо је чини ми се преузео ту групу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То на Циглани? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У тој првој тучи кад су дошли, јесте ли сигурни 
да су дошли и Торо и Зокс и Пуфта и Репић и Саво? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па знате 99% сам сигуран. Сад можда је неко од њих 
и закаснио, а Торо и Зокс и Репић и Пуфта чини ми се да су 100% они 
били ту, било је њих шест знате, сад сам касније чуо како се који зове, 
сви су они имали неке надимке, није нико се нама представио, нити је ко 
могао питати него међусобно су се они звали тим надимцима па смо што 
смо могли запамтити. Могу ли ја да устанем мало? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Можете, што? 
СВЕДОК “БЕТА”: Мало ме кољено мучи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, добро, ја сам мислила да је лакше да 
седите. Значи, за Саву шта рекосте да ли вас је он тукао на Економији? 
СВЕДОК “БЕТА”: Сви су они тукли, није нико дошао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не, том првом приликом? Кажете прва група 
кад је дошла та Торо, Зокс, Пуфта, да ли вас је тукао тад и Саво, да ли је 
дошао, јесте ли сигурни? 
СВЕДОК “БЕТА”: Значи, сви који су дошли тукли су по некод од нас, 
ако неки измлати мене други дође, ниси смено ни да гледаш ко те туче, 
значи није нико стојао да гледа како ови остали туку. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико сте пута ви тог Саву на Економији 
видели за то време?  
СВЕДОК “БЕТА”: Сад колико пута, не знам колико пута. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли можете да га вежете за неку ситуацију? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па могу га везати за ову ситуацију тамо на Циглани 
сигурно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не. На Економији, прво ћемо то да завршимо 
са Економијом пошто сте ви најдуже били од свих ових оштећених, ви 
сте први дошли а задњи сте отишли са Економије, а овде имамо у 
оптужници три радње везане за Економију па вас питам прво за тај пут? 
У претходном предмету сте причали оно Торо, Зокс, Пуфта, Саво итд., 
сад вас питам значи тај први пут кад сте тучени предметима. Кажете, 
први пут сте тучени само ногама и? 
СВЕДОК “БЕТА”: И пушке што су имали,  кундацима и тако. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А после су они имали оне предмете? 
СВЕДОК “БЕТА”: Исто, чини ми се Зокс је имао неки дужи пиштољ или 
тако нешто. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А за овог Саву да ли се сећате? 
СВЕДОК “БЕТА”: Не знам, чини ми се да је он имао аутоматску пушку, 
маскирну униформу и тако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И сад то је значи тај, прва та туча, је ли?  
СВЕДОК “БЕТА”: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад им се придружују ти из Лознице? 
СВЕДОК “БЕТА”: Они су можда до једно два дана и они су почели да 
долазе и да нас малтретирају, туку и тако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Причали сте да је Торо био неки мајор, је 
ли и да су имали чинове и Нишки и Пиварски? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Какве су то имали ознаке неке на рукавима сте 
причали да су имали ознаке? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па имали су ознаке чини ми се орлови и тако у томе 
стилу нешто. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овај Торо који је у овом поступку сведок каже 
имали су неке кобре на рукавима, да су они били нека специјална 
јединица, да ли вам је о томе нешто познато? 
СВЕДОК “БЕТА”: Пуно је времена прошло, како сам ситан детаљ видео 
не бих могао баш сад о томе пуно коментарисати, али имали су неке 
ознаке. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли можете нешто да нам кажете о овом 
Бубици да ли је њега некада, да ли сте ви некада присуствовали да је 
њега тукао можда Саво? 
СВЕДОК “БЕТА”: Њега су сви тукли кога год сам видео, е, сад да ли је 
директно Сава не верујем да га је прескочио ико, јер тај човек је највише 
малтретиран ту на Економији док сам ја био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли можете да нам опишете ситуацију о којој 
сте причали онда везано за Тору да га је тукао на Економији? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па знам да је Торо једном дошао од Зворника, одакле 
је дошао и стао испред уз неко ауто, почео њега да туче и да му као 
наводно каже да су му жену нашли, да су као наводно силовали, сад да 
ли је то истина или није не знам, тукао га је неким колцем Торо и чини 
ми се Петко. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта чини вам се? 
СВЕДОК “БЕТА”: Петко неки. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Петко?  
СВЕДОК “БЕТА”: Да, да ли је он исто тад био, после су још нека два 
друга човека дошли и лозничка група па су га тукли колцем неким, 
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малтретирали га и онда га је неко натерао да скине панталоне и гурао му 
је колац у дебело црево и онда су га изнели напоље и чује се пуцањ, 
тамо су пуцали по њему, видео сам после кад су га неки натоварили у 
неки ауто и одвезли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу ли њему тај колац угурали ту у просторији? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То сте ви видели? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се то десило једанпута или више пута? 
СВЕДОК “БЕТА”: Само кад су му тај колац набили у дебело месо онда 
су га изнели напоље и тад је убијен и више пута су га тукли, а тај колац 
ја сам једном видео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А тад кад је набијен на колац ко је то урадио, да 
ли је то био неко ко вам је познат по надимку или не? 
СВЕДОК “БЕТА”: Није ми тај био пуно познат, али био је онако у 
маслинастој униформи, чини ми се да је имао мало онако смеђе лице и 
капу неку. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То није неко из ових група које сте раније 
набрајали? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па сви су они долазили скупа, значи није нико једном 
дошао и да се више није никад појавио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате? 
СВЕДОК “БЕТА”: Извините. Који је учествовао у премлаћивању, било 
је пар људи дође, виде нас и оно који није ни тукао није ни остао у 
меморији, нисам га ни запамтио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли се сећате кад је Бубица доведен да је 
нешто тучен пре, значи неки догађај кад је он тучен пре него што му је 
овај колац набио?  
СВЕДОК “БЕТА”: Па довела га нека група, онда га убацила кроз врата и 
почели га одмах тући. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко је био тада? 
СВЕДОК “БЕТА”: Био је и, били су тад чини ми се и Лозничани и ови 
Краљевчани и Петко и Зоран неки из Зворника, Главоња су га звали 
чини ми се тако и он је био са њима. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је Торо био можда? 
СВЕДОК “БЕТА”: У том моменту видите Торо је сигурно био, тукао га 
више пута, а сад у том моменту ко је кад био у којој тучи немојте ме за 
то везати, значи сви су, пуно је времена прошло, не бих хтео ништа да 
кажем што није и што се не сећам.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате да је од Бубице узет неки 
ланчић? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате тог догађаја, ако се сећате 
испричајте нам? 
СВЕДОК “БЕТА”: Чини ми се да је Торо баш узео тај ланац, да га је 
натерао да скине и узео га и питао га, пошто је тај Бубица био возач ја 
мислим директора Глинице Јевте Суботића, тад је био и познат човек у 
Зворнику, имао је пуно пријатеља и тако и фин и згодан момак је био, па 
га је питао Торо и још неки од њега је л' имао кад са Српкињама је л' 
спавао и тако нешто, тукао га, он је само шутио, је л' имао цуру или тако 
нешто? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Српкињу? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да и колико је имао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте у истрази да је Бубица имао златан 
ланац али да не знате ко му га је узео? 
СВЕДОК “БЕТА”: Чини ми се да је Торо узео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чини вам се? 
СВЕДОК “БЕТА”: Јер он је имао тај ланац и у том моменту да је он кад 
га је премлаћивао после нисам видео тог ланца, мислим да је он узео. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А у том моменту да ли је био Торо сам или је 
била та група? 
СВЕДОК “БЕТА”: Било је још људи. Знам баш стриктно да је Торо био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да га је он тукао? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Торо каже да је био и он, да је био и Саво, да су 
били још разни неки ту територијалци, да га је он питао да ли је он имао 
неку жену Српкињу па је овај ваљда рекао није, па га је он зато тукао, да 
је он пре тога нешто неку жену малтретирао и шта ја знам. Сећате ли се 
уопште неке приче? 
СВЕДОК “БЕТА”: Ја се не сећам баш детаља, све приче, знам рецимо да 
га је то питао за те жене, знам да му је ланац да ли је тај дан узео му 
ланац или је после, чини ми се да је то било у томе моменту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Да ли се Саве још из неке ситуације на 
Економији сећате тог Саве за кога сте рекли да је из Краљева личи вам 
на Пуфту? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па на Економији не знам сад, можда сам шта и 
заборавио, баш нешто посебно није ништа било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Овде се у оптужници ставља на терет да је 
једном приликом са Тором ушао тај Саво, да су претукли Бубицу и 
одузели му ланчић тако што је Торо тукао ногама и рукама, а Сава стајао 
наоружан у близини и врхом цеви пушке скинуо ланчић уз речи «ово ти 
више неће требати». Да ли се ви такве ситуације сећате или не? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па могуће, знате не могу сад да кажем да се сећам 
али је било више ту. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сад имали смо ону прву ситуацију кад кажете 
она прва туча кад сте ви доведени, то сте нам рекли ви у групи од 12 
лица. Јесте ли и ви тада ударани тај први пут кад је ушла, кажете група 
кад су то рекли и ви сте ударани ногама и рекосте пушкама? 
СВЕДОК “БЕТА”: Све што су користили други, на другима и мени су 
тако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тад нису биле ове мотке и цеви и то што 
причате? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па нису први дан, они су тако дошли. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Први дан?  
СВЕДОК “БЕТА”: Можда је било код неког, не знам, извините. Мене су, 
неко је од њих ударио и онесвестио ме. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тада кад је то било? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да и онда су ме поливали водом, видим да су и ови 
измлаћени и тако да дођем к себи и тако, онда је некад било боље 
глумити да се онесвестим да би мање. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тад није био Бубица у тој првој тучи, је ли тако? 
СВЕДОК “БЕТА”: Бубица је дошао касније чини ми се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Касније? А да ли сте ви присуствовали неком 
убиству на Економији у том периоду док нисте пребачени на Циглану? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па чини ми се да су прије Бубице исто у сведока «Т», 
ја мислим да је он био отац његов али не знам како се матори тачно звао, 
да су га премлатили пуно и човек је умро после тих удараца. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, то смо имали у претходном предмету, а 
овде у оптужници имамо још нека убиства. Да ли ви знате да је у том 
периоду од 05. до 12. убијен још неки човек осим Несиба овог старијег 
човека? 
СВЕДОК “БЕТА”: Знам да је још неки старији Чирак чини ми се, 
старији човек да је истучен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли то није овај Исмет на Циглани? 
СВЕДОК “БЕТА”: Не, не. Други чини ми се да је и он Чирак био или је, 
из истог је места одакле је овај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То су они Чираци, је ли? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. Да је и он измлаћен па да није касније преживео, 
нисам га у ствари видео више нигде и после тога кад је стао рат 
распитивао сам се, нико не зна ђе, значи да је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је значи на Економији? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. Чини ми се да је Мецо један из Зворника пуно 
ударан, њега је баш пуно онај Петко тукао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Петко? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да и после се за њега не зна где је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А је ли Мецо изашао са Економије? 
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СВЕДОК “БЕТА”: Негде је одведен. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одведен? 
СВЕДОК “БЕТА”: И нема га више нигде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Жив? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па изведен је жив из те просторије. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко га је извео да ли се сећате? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па неко од њих опет, не могу се тачно сетити али 
неко од ове групе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А је ли Мецо из града Зворника? 
СВЕДОК “БЕТА”: Чини ми се да је из града или одозго једно место 
близу Зворника, али ја мислим да је живио у Зворнику. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли сте виђали на Економији, рекосте 
Нишког сте свуда виђали, јесте ли га виђали ту на Економији да неког 
туче? Је ли он неког тукао? 
СВЕДОК “БЕТА”: У оној првој тури мало је мене једном ударио кад су 
мене испитивали нешто одакле сам, ко сам, али после није. Знам да 
једном кад смо били на Циглани да је он једног српског војника он 
ударио што нас туче и рекао му. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, то знамо. А да ли вам је познато да је 
неко убијен из пиштоља на Економији у периоду том док ви боравите? 
СВЕДОК “БЕТА”: Пиштоља? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да? 
СВЕДОК “БЕТА”: Чуло се напољу да је било пуцања на овога Бубицу, 
било је и рафала и. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То кад су га извели кад је набијен на колац? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. Не могу се сад сетити свашта, значи било је 
момената где мене измлати, рецимо док другог неког доведу и нестану 
јер ми смо били из више мјеста тад се нисмо ни међусобно познавали 
сви ти људи који су ту били. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А из којих су то све места ови људи били? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па околине Зворника. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли био неко тамо од Бијељине, од Јање из тог 
дела? 
СВЕДОК “БЕТА”: Био је један, он је ожењен са Дивича одозго, Чинда су 
га звали, Анез, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чинда? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. Били су горе људи од Власенице, од Сребренице 
одакле су били. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А одакле је Чинда? 
СВЕДОК “БЕТА”: Ја мислим да је он овамо из Бијељине, а чини ми се да 
је ожењен био са Дивича, Зворника горе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта је било са Чиндом? 

ВРЗ 04
48



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 08. маја 2009. године 

 
 

57

СВЕДОК “БЕТА”: Па њега су млатили доста, жив је био и чујем да је 
касније после рата негде страдао, да га је неко да ли убио, не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: После рата? Значи, не знате да је ту неко убијен 
осим овог старијег напољу испред, испред просторије? 
СВЕДОК “БЕТА”: Не могу сад да се сетим детаља. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Кад је убијен овај старији човек, овај од 
тог псеудонима, је ли то отац, је ли тако? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта се после дешава, да ли ви остајете ту, да ли 
ови одлазе? 
СВЕДОК “БЕТА”: Овако, једном су дошли и нека група међу којима је 
био и Нишки и Пиварски, цивила нека група са њима је дошла и нама 
рекли да чучнемо, да паднемо на кољена и да  сачекамо решава се та 
наша судбина и они су поред те наше просторије прошли тамо десно у 
другу просторију, сједели, не знам шта се све дешавало. Један од њих је 
рекао нама значи да они решавају шта ће са нама. Међутим,  један је 
ушао, чини ми се да је тад Репић био, не знам, да нам псује балијску 
мајку, је л' то клањате или тако нешто, онда стражар је рекао да су нам 
ови наредили да у том положају будемо и после је ушао Нишки и 
Пиварски и почели да одабирају од нас који су мало здравији и рекли су 
нам да ћемо да идемо у Циглану да радимо а ми који останемо ту да 
нисмо ни за шта па ће са нама решити нешто у том стилу и онда су 
почели, а кад је нас, требао сам вам само додати, ја мислим да има у 
изјави прије да сам вам рекао нас кад је 12 тај дан заробљено, међутим, 
после су још групе долазиле по 4, по 5, по 3, по 1, значи да нас је било 
више. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То су ови са списка, је ли тако, са псеудонимом? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да ови што овде имају. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Накнадно су долазили? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да и још има пуно људи који овде већ не видим и 
тако и има неких којима нисам име ни сазнао, који су страдали. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико вас је укупно било? 
СВЕДОК “БЕТА”: Све скупа па не знам било је можда око 30 једно 
време, па 15. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па онда ови одлазе? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па како кад. И онда чини ми се да је Нишки или 
Пиварски почели да одабиру прстом, кажу кога покажем да изађе вани 
ићи ћи даље тамо на рад. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: На рад? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли ви знали где они иду? 
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СВЕДОК “БЕТА”: Нисам. И они су одабрали пар људи, мене су 
прескочили и још ови неки старији који су пуно истучени. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А што, јесте ли ви нешто били повређени? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да и нисам  био могао да радим, био сам повређен и 
кад су отишли ови онда су рекли, мене је баш Пиварски питао имаш ли 
кога да плати за тебе, нешто у том стилу, па да ти могу помоћи да те 
изведем одавде. Рекох не знам имам тетку у Њемачкој, али немам сад ни 
броја, а имао сам код себе још после оне групе горе кад су ми узели 
пара, имао сам 200 марака сакривених у вешу доњем. Он каже можда 
бих ти ја могао нешто помоћи. Ја сам извадио паре и дао му и чекао сам. 
Каже, доћи ћу ујутру по тебе да те возим одавде. Међутим, ујутру су 
почели да долазе мало раније можда око око 6, 7 су отворили врата и 
улазили су групе, почели су да нас туку, да не знам, чини ми се да су и 
тад некога, да ли је тад тог старог, не знам, давно је било и уђу, изађу, 
туку нас и наједном улази Нишки и мени каже излази у кола и седи. 
Чини ми се да је био «рено 5», седи тамо у гепек, није могао Пиварски 
да дође, ја ћу те пребацити на друго место. Ја сам сео и после мене су 
још неког човека довели у то ауто, не могу да се сетим како се зове и 
Нишки нас је одвезао. После сам видео горе на Циглани да су и ови 
остали што су отишли прије мене. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи, тамо сте затекли ове што су? Колико сте 
ви остали још времена након што су ови отишли? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да ли једну ноћ или двије, не знам тачно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи,  кратко време? 
СВЕДОК “БЕТА”: Кратко. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И ви одлазите на Циглану? А да ли неко остаје 
на Економији кад ви одлазите? 
СВЕДОК “БЕТА”: Остало је доле још пуно људи, остало је можда 5, 10 
људи, можда и више. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли остао можда тај сведок «Х», под «Х», да ли 
га има ту негде?  
СВЕДОК “БЕТА”: Не могу, чини ми се да му је ово треће слово име на 
«Е» смо га тако ми звали, па ми сад мути да ли би могао бити кад читам 
име ово уместо «А», «Е» дође, да је остао неки, тако мени су остала 
имена.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте сигурни? Значи, остало је још људи на 
Економији? 
СВЕДОК “БЕТА”: Познато ми је име, сад да ли је он лично остао или. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али ви одлазите на Циглану? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И шта се тамо дешава, где вас смештају, ко вас 
чува, шта радите тамо? 
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СВЕДОК “БЕТА”: Тамо кад сам дошао било је можда ујутру негде око 
8, 9, не знам тачно, не бих се везао за време, тамо су нас сместили у 
једну просторију, била је зграда дуга, ту је па иза зграде погон где се 
производи цигла, цреп, па смо имали једну просторију ту исто можда 
овако мало већих димензија него ова на Економији што је била и до ње 
је била још у продужетку једна мања просторија ту су нас убацили ђе су 
ови били, сад да ли су ови отишли на рад па сам их сутра видео или тај 
дан, опет не могу баш детаљно рећи и почели су нас онда ту да у 
групама одвајају. Једни су ишли у Циглану да производе и да раде у 
сменама, једни су ишли по Зворнику аута да товаре и материјал некакав 
из кућа што налазе белу технику, не знам ни ја ако имају какве приватне 
радње да товаре све да возе. Ту су били ови укључени – Торо, Зокс и ова 
остала његова екипа. Једна екипа је, ови из Лознице су исто водили нас. 
Ја сам ишао баш у Зворник горе да товарим, неки су ишли у Козлук. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико боравите сад на Циглани? 
СВЕДОК “БЕТА”: Опет не знам баш тачно, чини ми се можда још једно 
да ли 2 месеца или месец и нешто, мислим близу око 2 и по месеца сам 
свега био у Каракају. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли ви били у оној групи да производи или у 
оној групи да товари или и у једној и у другој? 
СВЕДОК “БЕТА”: Мјењали су нас, значи ишао сам и да товарим, ишао 
сам доле где је производња где се цреп товари и тако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро сада. Од оних што сте поменули ови 
војници, да их тако назовемо са Економије што су вас тукли, да ли сте 
упамтили још неког осим Торе и Зокса о којима смо причали у 
претходном предмету? 
СВЕДОК “БЕТА”: Упамтио сам Пуфта. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да био је Пуфта. 
СВЕДОК “БЕТА”: И Сава. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И Сава? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да су они се истакли баш код једног догађаја кад су 
Чирака тукли и извели га напоље из те просторије на ову другу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не. Прво причамо о овим товареним, о том 
раду? Да ли сте ишли некад да са Пуфтом, са Тором, са Зоксом, са 
Савом? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па доле кад сам ја баш радио кад се товари цреп они 
су били чували нас док ми то товаримо да не би ко наводно шмугнуо 
негде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пуфта и Сава? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да и Торо и Зокс и сви, како кад, некад двојица, 
некад један, били су ови још стражари, чувари од фабрике ту људи што 
су радили они су нас исто некад  чували. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А где су то чували, ту у фабрици, у кругу? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Интересује ме оно кад идете ван круга како то 
изгледа и с ким сте ви ишли? 
СВЕДОК “БЕТА”: Ван круга? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте, кад идете с тим? 
СВЕДОК “БЕТА”: Дође камион један. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Чији? 
СВЕДОК “БЕТА”: Чини ми се да је био лозничих табли, можда је био 
марке «фап», она трамбус кабина равна. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли то камион из фабрике? 
СВЕДОК “БЕТА”: Није, не знам. У ствари нисам видео,  ја мислим да 
није док су лозничке табле а фабрика је у Босни била. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И ко вози тај камион? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па возио је неки момак, не знам њега баш, не могу да 
се сетим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате да ли ту ради или? 
СВЕДОК “БЕТА”: Не верујем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И како то иде, ко иде, ко кога одређује у групи, 
како то иде? 
СВЕДОК “БЕТА”: Они нас натоваре колико им треба, да ли 5, 10 људи 
на камион горе на каросеију, онда возе нас тамо у Зворник и кажу из ове 
куће товарите вредне ствари па нам наброје, значи телевизоре, линије, 
какве уређаје, електро пећи, намештај, значи све што је вредно било. 
Онда било је нека радионица од неког столара горе где смо товарили 
једном, даску, све што је имао, машине, не знам ни ја за рад, за обраду и 
тако.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И даље шта се дешава с тим? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па натоваримо на камион и онда кад нас вози овамо 
некад се деси да буду и два камиона, па један видим да скрене преко 
моста иде за Србију, а овај нас одвезу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А овај који дође на стовариште, у фабрику шта с 
њим буде? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па он натовари цријеп, изађе на излаз, не видим где 
ће даље, значи изиђе из фабрике, како је била окренута према 
магистралном путу тамо у Каракају, лево је значи Зворни, десно је 
Козлук, они могу ићи где хоће, ми смо доле из зграде где смо товарили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А кад дођете са споља са већ натовареним 
материјалом у Циглану, шта се дешава, да ли то сада скинете? 
СВЕДОК “БЕТА”: Није, није вози даље. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Одмах вози даље?  
СВЕДОК “БЕТА”: Одмах. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли иде неко од вас даље или не? 
СВЕДОК “БЕТА”: Не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се ту узимају неки папири, неке потврде, 
отпремнице? 
СВЕДОК “БЕТА”: Не знам то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То не знате? Ко је вас водио то по граду да 
скупљате све те ствари и да ли можете да нам определите отприлике 
колико пута сте ви ишли и са ким од ових које сте набројали? 
СВЕДОК “БЕТА”: Од ових војника? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте, јесте? Ко вас води, да ли вас води неко из 
Циглане или ови војници који вас чувају? 
СВЕДОК “БЕТА”: Ови војници су нас већином водили и лозничка група 
и ова овамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко вас води ту од њих?  
СВЕДОК “БЕТА”: Па Торо, Зокс, не знам више кога, они су ми 
најупечатљивији остали, било је њих по 4, 5 значи и Саво и не знам. Они 
су се међусобно звали тим именима, био је чини ми се Зоксов брат неки, 
не знам му тачно име. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли можете да нам определите где сте ишли са 
Савом, неки случај да се сетите да вас је он водио негде, вас лично? 
СВЕДОК “БЕТА”: Ишао сам негде, не знам тачно где и кад.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли можете да определите шта вам је он рекао 
шта да узмете, где из које куће? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па сви су говорили ово исто, значи у коју год кућу 
дођемо све што је вредно да товаримо и ако нешто понесе што не ваља 
онда остави то, баци, што сматрају да није вредно, товари то и тако 
значи намештај, електроуређај. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А њега конкретно у некој ситуацији, да ли 
можете да се сетите? 
СВЕДОК “БЕТА”: Не разумем како. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Саве конкрено? 
СВЕДОК “БЕТА”: Ситуацију што се тиче овога робе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, робе? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па нема ту нико ми није конкретно нешто, тад док 
смо радили нису нас ни малтретирали него товари и хајде онда иди, тамо 
нас врате у ту Циглану да једемо и после дођу кад хоће да нас млате и 
то.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли вам је познато да су они некада ти с којима 
сте ишли да то скупљате и узимали нешто за себе, јесте ли видели? Тад 
кад је камион ишао за Србију ко је био да ли се сећате од њих? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па сви су се мењали знате, значи није нико био да 
није отишао било с којом групом па и слике са зидова су скидали. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, јесте ли видели где иде та роба, где сад то 
даље иде? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па рекао сам вам, значи дође један камион што нас 
довуче у круг ми сиђемо, овај први који је већ натоварен он скреће преко 
моста. Е, сад овај други не знам где ће кад изађемо немаш ту, не смијеш 
ни да гледаш пуно ништа нити шта питати, одмах ће те шацовати.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли ви лично присуствовали некој ситуацији 
да од њих неко нешто узима за себе или да имате сазнање непосредно да 
они нешто ту за себе узимају? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па не знам како мислите за себе. Неће он то што 
товари мени и неком од нас дати, него вози некоме, да ли ће себи, да ли 
ће тамо, значи чим су ту неће нама, не може он ставити телевизор у џеп 
или ако нешто стави тамо ситно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко извози сад тај камион, јесу ли они опет на 
камиону ти исти војници? 
СВЕДОК “БЕТА”: Они су већином имали неко ауто још које иде за 
камионом да ли путничко, да ли и тако нешто. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу ли они у ауту или су с вама на каросерији 
или како? 
СВЕДОК “БЕТА”: У ауту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Они су у ауту? 
СВЕДОК “БЕТА”: У ауту или у  кабини до возача неко буде и тако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И добро, кад се вратите у Циглану је л' они опет 
одлазе с камионом или с аутом или остају ту? 
СВЕДОК “БЕТА”: Некад остану, некад оду. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Некад остану?  
СВЕДОК “БЕТА”: Остану неко време па онда.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сад нам испричајте то са Исметом Чираком да 
ли сте ви били присутни кад је тај човек убијен? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта сте ви видели ко је то урадио? 
СВЕДОК “БЕТА”: Тад су били Пуфта и Саво. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли то онај исти Саво из оне групе на почетку 
са Економије? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Исти тај, нису била обојица? 
СВЕДОК “БЕТА”: Не знам да ли је имао брата близанца или неког 
сличног себи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не. Да ли је исти Саво? 
СВЕДОК “БЕТА”: Ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Испричајте нам шта је то било? 
СВЕДОК “БЕТА”: Мислим да је исти. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. 
СВЕДОК “БЕТА”: Па дошли су један дан и извели га, тукли нас, њега 
мало више, изведу га значи ван испред те просторије где смо ми били, 
тукли га, одвели га у једну другу просторију и на једном Исмет долази и 
држи џемпер овако на уху, чини ми се баш на десном и крв му иде, кад 
оно скиде џемпер, шта је било, одсекао му неко од њих ухо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ухо скроз? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нема га? 
СВЕДОК “БЕТА”: Нема.  И онда улази, па ајде ти овамо, зову га напоље, 
тамо га,  нисам баш довољно видео како је то одрађено, видимо да је он 
већ убијен, натоварили су га у ауто и одвукли. Ја сам тако видео да је он 
био већ да ли онесвешћен, да ли нешто и неко је чини ми се, да ли је 
била «застава», не могу тачно знати шта је, који је ауто био. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко је дошао да га извуче одатле? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па Саво и Пуфта. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Из просторије? 
СВЕДОК “БЕТА”: Звали га поново, он није могао ходати значи и 
напољу су то са њим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, не. Сад мало овако ако можете мало да се 
сетите прецизније, кад је то, да ли је то дан, ноћ, јесте ли ви сви у соби, 
ко је с вама у соби? 
СВЕДОК “БЕТА”: Овако, то је било дан, били смо, било нас је пуна 
соба, били су највероватније и ови сви овде присутни на оном списку и 
било је пред мрак и кад су са Исметом завршили одвукли га негде и 
после су се вратили без њега, рекли су нама или су рекли једном чини 
ми се, не знам како се звао тај момак, не могу се сетити да је он као 
сутра на реду и да ћемо сви доћи на ред, у томе стилу. Убили смо 
Исмета сад ћете и ви доћи на ред један по један и тако и навече је била 
једна смена која је ишла у производњу доле да ради, да се пече цигла, 
цреп, не знам ни ја шта, пар момака четворица и ми смо легли и остали 
да спавамо пошто је ноћ била, међутим, ми чујемо наједном тамо неку 
галаму. Касније смо чули да су та четворица момака ударили стражара, 
ваљда му узели пушку и побегли јер он је рекао овоме једном, заборавио 
сам како се зове момак, да ће и њега. Фикрет чини ми се. Да је он 
наредио да њега убију, па једном Мурату. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да је Фикрет наредио да га убију. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ко му каже? 
СВЕДОК “БЕТА”: Пуфта и Саво. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Обојица? 
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СВЕДОК “БЕТА”: Па један од њих говори и други, значи заједно су ту и 
ту ноћ су момци побегли, онда су нас малтретирали, сву ноћ хтели нас, 
тукли су нас и ујутру су довезли један камион да нас све потоваре и 
негде да нас воде, сад не знам шта су мислили са нама урадити. 
Међутим, у међувремену је дошао директор Циглане. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ујутру? 
СВЕДОК “БЕТА”: Ујутру да и рекао је људима сачекајте мало, где ћете 
с њима, попричао је и онда рекао баш да склоне ту багру, да морају 
људи бежати кад их убијате. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Коме то каже? 
СВЕДОК “БЕТА”: Директор је тај рекао тој војсци и нама је донео папир 
један да се ми сви потпишемо да некакве потписе дамо да нису његови 
радници то радили и да је он, што и јес, одрадио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је био ујутру неко од те војске присутан 
која је била и те нећи? Ко вас је тукао те ноћи након убиства? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па они су, сви су они скоро дошли, били су напољу, 
један је кроз један прозор ставио чини ми се митраљез, уперио у нас, да 
ли је пушко-митраљез не знам и сви смо морали да стојимо, држали нас 
на нишану и кажу ујутру ће завршити, уђе по неког мало удари неког од 
нас, оно шта ја знам детаљ сваки али су нас малтретирали сви брате и 
ујутру нас је тај директор спасио, склонио је те ваљда те екипе обадвије 
лозничку и ову? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А је ли био Пуфта ту?  
СВЕДОК “БЕТА”: Па Пуфта није ујутру био чини ми се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није био? А тај Сава? 
СВЕДОК “БЕТА”: Не сећам се да је био ујутру. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли ви чули за неког Сашу? 
СВЕДОК “БЕТА”: Јесам Сашу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Када, из које ситуације се сећате тог Саше? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да ло је сад Економија или Циглана или обадвоје, чуо 
сам то име пар пута Саша, он је био тако из те краљевске групе. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А јесте ли га видели  некад? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па видео сам га, сад се не могу сетити фаце добро. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Или Економија или Циглана? 
СВЕДОК “БЕТА”: А можда чак и обадвоје. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Оба? А да ли га се сећате из неког догађаја или 
само? 
СВЕДОК “БЕТА”: Чини ми се да је био Саша кад смо ишли да товаримо 
по Зворнику ствари да је и он био ту, пуно је време прошло. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Зато што га никада нисте до сад поменули, а 
овде нам је оптужени, никад нисте поменули овде неког Сашу до сада. 

ВРЗ 04
48



Транскрипт аудио записа 
са главног претреса од 08. маја 2009. године 

 
 

65

СВЕДОК “БЕТА”: Па чини ми се да је био ипак неки Саша или да ли су 
некад Саву звали Саша, али чини ми се да није, да је Саво посебан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли се сећате како је изгледао тај Саво, тај 
Сава кажете сличан Пуфти, је ли? 
СВЕДОК “БЕТА”: Можда је мало височији био од Пуфте онако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А тај Саша?  
СВЕДОК “БЕТА”: Не бих знао да ли је, мислим чуо сам име али не бих 
сад о тим детаљима пошто нисам сигуран. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А добро на претресу кад смо вас саслушавали то 
је био још јули 2006., јуни месец, јули, значи ето пре 3 године, рекли сте 
Пуфта је једном извео Исмета Чирака напоље да га туче, Пуфта? 
СВЕДОК “БЕТА”: Пуфта да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сад кажете Пуфата и Сава? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па шта је тачно? 
СВЕДОК “БЕТА”: Обадве,  значи био је Пуфта, био је и Саво. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко га је извео? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па били су они обадвојица, чини ми се да му је само 
Пуфта рекао изађи или нешто у томе стилу неко од њих. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Е, сад шта ви видите следеће? Пуфта му каже 
изађи, где видите Саву? Ви сте у соби? 
СВЕДОК “БЕТА”: Ми смо у соби, они су на вратима, значи има како 
имају врата има и прозор и види се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И сад ви видите овај Исмет излази? 
СВЕДОК “БЕТА”: Излази нормално. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И следеће шта чујете, шта видите? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па чујемо да га тамо туку, да он јауче и онда улази с 
оним. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А где тамо? 
СВЕДОК “БЕТА”: Одмах поред, значи, како су овде врата има ту 
прозор, има још десно ту нека просторија и напољу је чини ми се била 
нека чесма у зиду. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли ви видели да он улази у ту просторију? 
СВЕДОК “БЕТА”: Отуд од нас десно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Испред?  
СВЕДОК “БЕТА”: Да, чини ми се да је ушао у ту просторију, била је као 
једна мања просторија, видео сам да се замаче, уђе у просторију. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли сте ви видели да ли обојица улазе у ту 
просторију, њих двојица? 
СВЕДОК “БЕТА”: Ова двојица? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.  
СВЕДОК “БЕТА”: Па уђу и изађу, јесу обадвојица улазила. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: У ту малу просторију? И после колико сад овај 
излази? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па можда, не знам да ли је 15, 20 минута, 10. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Шта ви чујете за то време? 
СВЕДОК “БЕТА”: Чујем да тамо га туку и да он јауче и после долази 
тамо са тим џемпером на уху. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И Ви сте видели нема десног уха? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да, крв му лије, она мало како помери се обриса крв, 
види се одавде ово све згрунтано.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да нема шкољку ушну, је ли? Да ли то виде и 
ови други?  
СВЕДОК “БЕТА”: Ја сам видео, а сигурно су и они морали видети док 
су ту били јер ми смо постројени овако уза зид, ту су врата, ту је прозор 
с моје леве стране. Ја вас могу одвести на то место, ја мислим да и сад та 
зграда постоји, могу је нацртати овде. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро испричајте нам и сад он ту мало борави и 
шта се сад дешава даље? 
СВЕДОК “БЕТА”: Поново га зову Пуфта и Саво напоље и онда га опет 
мало измлате и убаце га у ауто. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А јесте ли ви видели ко га убацује? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па њих двојица. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је он био жив кад су га убацили, јесу ли га 
носили или он стоји па га гурају или како? 
СВЕДОК “БЕТА”: Пошто је овако био мало замакнут зид од прозора да 
се не види добро и види да је он као млитав оно, у млитавом стању и да 
је крв и да га гурају у тај ауто. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Њих двојица? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко је возио да ли сте видели? 
СВЕДОК “БЕТА”: Не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знате? 
СВЕДОК “БЕТА”: Немам појма, двојица су били. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И јесу ли сели у ауто? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И после тога шта се даље дешава? 
СВЕДОК “БЕТА”: Ништа, ми смо остали после тога, они су се вратили 
за неко време – да ли 20-ак минута и онда су рекли да су и ови остали 
наредили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу ли само њих двојица били? 
СВЕДОК “БЕТА”: Тај дан, у том моменту јесу. Било је тамо стражара 
још вани од ове фабрике што смо радили. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли чули неки пуцањ те вечери? 
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СВЕДОК “БЕТА”: То је давно, не могу се сетити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Након што је ауто отишао? 
СВЕДОК “БЕТА”: Не. Нисам чуо пуцањ, не знам, не могу се сетити да 
ли сам чуо пуцањ.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли се сећате неког догађаја где је Енвер 
нешто повређен, Даутовић? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да, имао је чини ми се нешто истетовирани на руци. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је нешто око тога неки догађај да ли се 
сећате? 
СВЕДОК “БЕТА”: Чини ми се опет сад неко од ове групе, опет мислим 
да је Пуфта наредио му да то испружи, да склони, да ли му је било оно 
ЈНА или нешто слично, не знам, нека тетоважа је била и да неко име, 
чини ми се код Енвера Даутовића да је било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли се сећате је ли испружио то Енвер, је л' 
послушао овога? 
СВЕДОК “БЕТА”: Прво је почео да чини ми се пали некако, да ли је 
загрејао некакав лим, конзерву и нешто, онда се ухватила нека краста и 
кад се то спали онда опет је остало тетоважа, чини ми се да је неко од 
њих ножем то, јесте неко му је ножем то мало исекао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Нисте видели ко? 
СВЕДОК “БЕТА”: Видео сам али не могу се сад сетити ко је, опет 
мислим да је Пуфта то одрадио. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пуфта? 
СВЕДОК “БЕТА”: Ја мислим да је он. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  А кад је то било у односу на ово убиство 
Исмета, да ли је то било у исто време или пре? 
СВЕДОК “БЕТА”: Чини ми се да је прије било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пре тога? Не везујете то за тај догађај? 
СВЕДОК “БЕТА”: Не, није истог дана било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Није истог дана? Зато што неки од ових 
оштећених који су исто били с вама кажу да је то било у истом, у истим 
тренуцима? 
СВЕДОК “БЕТА”: Госпођо, ја се извињавам али 17 година. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ми морамо да ценимо све исказе и зато морам да 
вам предочавам. 
СВЕДОК “БЕТА”: Углавном је било, сад није битно да ли истог дана 
или није, то није важно. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Важно је зато што се овде ставља на терет да су 
тада били и Сава и Саша, ја вас питам кад је Енверу сечена та тетоважа 
да ли ви знате да ли су ту били Сава и тај Саша? 
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СВЕДОК “БЕТА”: Да ли је истог дана или је прије, ја нисам баш 
сигуран, мислим да је прије била та тетоважа, али опет, углавном је 
било. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али везујете за ту тетоважу Пуфту или кога? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па највише Пуфту везујем. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пуфту? Да ли се ви сећате улоге евентуалне 
неког другог осим Пуфте у том кад му је исечена тетоважа, ви лично? 
СВЕДОК “БЕТА”: Сви су они били ту и Торо и Зокс. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За тетоважу кад је скидана? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па да ли је у том моменту, али чини ми се да је 
Пуфта највише то ножем њему исекао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али ви сте сигурни да то није исти дан? 
СВЕДОК “БЕТА”: Молим? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сте сигурни да то није истог дана било када и 
убиство? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па не могу бити сигуран, пуно је времена, углавном 
је било то. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А ко је вама нанео повреде те на Економији да 
ли ви знате? Ви сте кажете били премлаћени кад сте стигли на Циглану? 
СВЕДОК “БЕТА”: Прво та група краљевска а после су из Лознице нека 
екипа је дошла. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Она друга група?  
СВЕДОК “БЕТА”: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу ли они долазили некад и заједно или? 
СВЕДОК “БЕТА”: Како кад, некад заједно, некад једни долазе а једни су 
већ ту присутни и тако, значи не знам чини ми се да нису баш оно 
никакав план и програм имали кад ко долази. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте ли ви видели нож код Пуфте или Саве том 
приликом? 
СВЕДОК “БЕТА”: Јесам. Па имали су они сви ножеве војне онако чини 
ми се страница дође, имали су. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Том приликом јесу ли обојица имали нож? 
СВЕДОК “БЕТА”: Нож је био, знам да је Пуфта имао сто посто. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте ви чули неки дијалог између њих?  
СВЕДОК “БЕТА”: Између? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Пуфте и Саве?  
СВЕДОК “БЕТА”: Не знам, не могу се сјетити. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Неке коментаре? 
СВЕДОК “БЕТА”: Нису нон стоп нешто причали а сад оно око договора, 
шта ја знам како, причали су, али не знам шта. Пуно је времена прошло 
па. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад сте били код  Хашких истражитеља, то је 
било деведесет и, да ли се сећате кад је то било? 
СВЕДОК “БЕТА”: Где? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Код Хашких истражитеља кад сте давали изјаву? 
СВЕДОК “БЕТА”: Кад сам давао изјаву у Сарајеву. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пред истражитељима? 
СВЕДОК “БЕТА”: Значи, кад сам давао господин с леве стране и неко је 
био, фаца ми је мало позната. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, него баш истражитељима, не оно у суду, 
истражитељима? 
СВЕДОК “БЕТА”: То можда је било 1996. или 1998, шта ја знам тако 
нешто, долазили су ми тад кући, у стан.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Тад сте сведочећи за ове догађаје рекли да се 
десио инцидент кад је Пуфта једном дошао са човеком из краљевачке 
групе, Пуфта наредио Исмету да изађе ван, Пуфта га опет позвао да 
изађе ван и тад га је убио. Видео сам Пуфту како му ставља тело у белу 
«ладу» и одлази. После 10 минута се вратио, видео сам како Пуфта пере 
нож који је био крвав. Па затим је рекао другом затворенику Фикрету да 
је ујутро на њега ред. 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Рекли сте да је дошао са човеком из краљевачке 
групе, а ништа о том другом човеку нисте причали, је ли то сад тај Саво 
о коме говорите? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. Није био сам значи био је са Савом. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Са Савом? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ови неки оштећени које смо ми испитивали 
раније, ови У, Ф, Т, неки од њих причају да је ту било неких коментара, 
неког смејања, «ја ти давао оштар нож ти туп нож», је ли се сећате ви 
таквих неких прича? 
СВЕДОК “БЕТА”: Сећам се тог момента да је прао нож, а било је неких 
коментара не знам тачно, не би овако. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Пуфта да је прао нож? 
СВЕДОК “БЕТА”: Ја, Пуфта чини ми се да је прао нож јесте, али 
коментари, ријечи у то време дакле. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли се сећате да је неко ту од тих људи 
помагао Енверу да испере ту рану, да је давао неки «брион», 
«питралон», нешто да је од некога то тражено? 
СВЕДОК “БЕТА”: Чини ми се да је био овај Мујановић Нермин, он је ја 
мислим медицинар иначе, да је он нешто помагао њему да ли му је 
превијао или је тражио од неког, чини ми се да је Мујановић Нермин 
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нешто покушавао да од неког, да му ту дезинфекцију ради на тој рани и 
тако нешто. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли се уопште сећате те ситуације. 
СВЕДОК “БЕТА”: А да ли је још неко не знам. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Кад је кажете Пуфта Енверу то искружио, где је 
то било, да ли се сећате тог, те ситуације невезано са тим да ли је било 
истог дана кад је убијен Исмет? 
СВЕДОК “БЕТА”: У Економији ту је било, не пардон у Циглани овамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да, да, али како је то било, је ли то урађено пред 
вама или опет у некој другој соби или како? Да ли се тога сећате? 
СВЕДОК “БЕТА”: Сећам се да је прво овај чини ми се палио конзервом, 
па мени се чини да је то било испред зграде исто каде му је сјеко, било је 
углавном ту негдје испред зграде чини ми се, испред те просторије. Јер 
улазио је и у собу па му видио то па га онда мало малтретирао и сада да 
ли му је у соби, али прије би било да је испред зграде му је то одсјеко.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И ви кажете Нермин му је обрадио рану? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па Нермин је медициран па ко год је био мало више 
озлеђен покушавао је да му значи. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То у време док је  он сам себи то покушавао или 
кад је Пуфта то урадио? 
СВЕДОК “БЕТА”: Молим? Нисам чуо питање. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА:  Да ли је у време, да ли му је та рана обрађивана 
у време када је сам себи покушавао да скине тетоважу или кад му је 
Пуфта то исекао? 
СВЕДОК “БЕТА”: Не знам, углавном му је помагато да ли је сад у том 
времену кад је палио, гријао или кад је ножем, ти баш детаљи сви ти. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А да ли сте нам, ја сам вас питала, тај Саша како 
је тај изгледао, да ли можете да се сетите? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па тако не могу баш детаљно описати али чини ми се 
да је и он онако био мало можда. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Њега за ове ситуације не везујете? 
СВЕДОК “БЕТА”: Можда је мало височији од ове двојице, од Пуфте и 
Саве, не знам, био је један којег нисам детаљно запамтио име да ли је он 
Саша или некако другачије се звао не би гарантовао да је то Саша, био је 
један мало овако височији момак, мало ређу косу и тако, али не сећам се 
његових баш поступака да је се нешто истицао посебно тога не могу да 
се сјетим. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А тај Сава, колико је он дуго ту био на Циглани? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па после тог убиства овога Чирака нисам га више 
видио, њега ни Пуфту. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А пре тога колико дуго је био Сава? 
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СВЕДОК “БЕТА”: Па био је све до тад колико смо сада били времена ту, 
не знам. Ја сам рекао да не могу баш дан и детаље и време поредити, 
прецизирати али што је се десило значи десило се можда шта ја знам 
можда 20 дана боравка или не знам тачно на Циглани, углавном. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: И кад се десило то убиство више Саву нисте 
виђали? 
СВЕДОК “БЕТА”: Ни Пуфту ни Саву ја нисам видио више. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Како је дошло до тога да они оду, да ли знате? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па највероватније директор што је реаговао и 
помогао преко ових осталих људи да их одстрани и шта ја знам како. 
Нисам их видио више.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли сте ви некада били заједно са Тором, 
Зоксом, Пуфтом, Савом, да скупљате тај материјал по граду? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Молим? 
СВЕДОК “БЕТА”: Јесам.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Али не можете ни једне ситуације да се сетите са 
Савом где сте ишли? 
СВЕДОК “БЕТА”: Чини ми се у ону улицу иза «Бекса» у Зворнику се 
зове, горе крај ватрогасног и крај средње школе.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ви сте били данас на препознавању? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За неке сте рекли да су вам познати, је ли можете 
сад да погледате ове оптужене?  
СВЕДОК “БЕТА”: Па реко сам фаце су ми познате, не могу да 
гарантујем да је то тај или неко, други господин, фаца ми је. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу ти прозори имали неке даске на оним 
рагастовима заковане? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па јесу мало они ријетко да се могло видјети између, 
није баш оно било да је шпера нека већа или потпуно, могло се.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли се сећате да ли је Енвер после причао ко 
му је то урадио, ко му је одсекао ту тетоважу? 
СВЕДОК “БЕТА”: Ма не сећам се да ли је причао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је уопште нешто причао? 
СВЕДОК “БЕТА”: Не сећам се. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не. 
СВЕДОК “БЕТА”: Причао је нешто, а не могу детаљно, не знам.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Има ли још нешто чега се сећате везано за то 
убиство Исмета? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па требало би пуно времена, било је ту пуно детаља 
које сад не могу. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Баш тад, кажете двојица су била је ли? 
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СВЕДОК “БЕТА”: Па та двојица су се баш истицали највише, па остало 
ми је то највише у сећању, а. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Колико сте ви могли да видите из те ваше 
просторије кроз прозор? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па могао сам солидно да видим ипак не знам баш да 
је зид иза мојих леђа, ту су врата ту је прозор, значи можда и ова 
раздаљина отприлике тамо испред су они одма били и онда са друге 
стране има улаз у другу просторију. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, мислим на ту другу просторију? 
СВЕДОК “БЕТА”: А поред, не могу у другој просторији да видим, ту су 
ова овдје врата са леве стране и одмах је друга просторија улаз. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Значи ви не видите улаз у ту другу? 
СВЕДОК “БЕТА”: Видим само напоље кад изађе и видим кад неко уђе у 
просторију, знате пошто сам био ближе доле прозора. И чује се кад уђе 
тамо галама. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не видите врата од те просторије у коју је 
уведен? 
СВЕДОК “БЕТА”: Не могу да видим врата, али видим кад укорачи, кад 
знате ако неко иде сад поред просторије видим му леђа, а кад већ окрене 
бок и крене нема неће у зид, него у врата.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Каже сведоК «Т» да је Пуфта сам увео у ту 
просторију и Исмета и Енвера? 
СВЕДОК “БЕТА”: Ја сам видио да су они обадвојица били. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да.  
СВЕДОК “БЕТА”: Али се ипак Пуфта највише истицао у свему томе.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. И кад се враћају кажете ко тад каже од њих 
двојице Фикрету ти си на реду? 
СВЕДОК “БЕТА”: Не знам ко је рекао чини ми се да је Пуфта рекао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесу после отишли па вас неки други туку у току 
ноћи или? 
СВЕДОК “БЕТА”: Не, после су они отишли, ми смо остали ту, Чирака 
нема онако смо се сви препали, ова четворица су отишли тамо да раде је 
ли или, не знам како није отишао, четворица су побегла, препали се ето 
момци и направили су то што су направили, стражара су мало. Баш ми је 
жао тог стражара он је стварно био фин, али ето морали су да побегну 
некако, да ли су морали да ли нису. Повредили су човека, човек је остао 
ту, опет.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А какво је наоружање носио Сава? 
СВЕДОК “БЕТА”: Чини ми се аутоматску пушку, чини ми се, сви су они 
имали аутоматске пушке. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да ли је неко имао пиштољ можда? 
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СВЕДОК “БЕТА”: Јесте. Те двије групе имали су и пушке и пиштоље, с 
тим што је Зокс имао посебан. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Само тренутак. Нешто проблем са техником.  
 Може, изволите ја сам. 
СВЕДОК “БЕТА”: Гдје смо стали? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Е. 
СВЕДОК “БЕТА”: Пушке какве су имали.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Јесте, које оружје су носили? 
СВЕДОК “БЕТА”: Пиштоље. Да. Па имали «заставине» пушке чини ми 
се  већина, а сви они пиштоље су понеки имали, знам да је Зокс имао 
неки дужи пиштољ, као са мало дужом цјеви баш оно као из каубојских 
филмова, са њим се мало фалио да га је негдје нашао не знам гдје. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А Сава? 
СВЕДОК “БЕТА”: Имао је и пушку и пиштољ, не знам сад да ли је шта 
имао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли има неко питања? Нема. Тужилац? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Ја бих само питао, да се вратимо на Економију, 
осим те просторије где сте ви били затворени да ли имате сазнања да је 
постојала још нека просторија и да је неко други у тој просторији био 
затворен? 
СВЕДОК “БЕТА”: Било је још просторија, да ли је неко био затворен не 
знам јер била је једна просторија где су и мене пар пута водили и Нишки 
и ови да мало испитују нешто, да правимо некакве изјаве да пишемо, 
мало значи десно горе, лево је прије била просторија тоалета и тако гдје 
смо излазили вани.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: А та где сте вођени да пишете изјаве, је ли ту 
неко боравио од заробљених кад ви дођете? 
СВЕДОК “БЕТА”: На Економији? 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да? 
СВЕДОК “БЕТА”: Не знам, ја нисам видио никог заробљеног да ли је 
баш боравио ту, али су нас ту одводили тамо. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да вас изведу да вас испитују? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да нас испитују и мало неког су тукли ту, мене су 
исто једном ту истукли и онда вратили.  
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Претпостављам да ви познајете тај терен ту око 
Економије, па можете ли да нам опишете шта је испред тих просторија, 
тог објекта ту који се налази је ли то нека чистина, је ли имају још неки 
објекти ту близу? 
СВЕДОК “БЕТА”: Значи да кренем од објекта, објекат је та зграда гдје 
смо боравили окренут паралелно са путем који је Зворник – Козлук, 
магистрални пут и те просторије гдје смо ми боравили окренуте су 
према путу  и са улазом и са тим прозором, и испред прозора била је 
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нека као платформа асфалтирани дио пута или бетониран не знам тачно 
и значи гледајући према цести са десне стране била је још једна зграда 
на дуж гдје су били портири и капија куда се улазило аута и камиони. Та 
је зграда била прилично дуга, она је имала још пуно просторија па је иза 
доле био ресторан у тој згради, онда иза те зграде била је хала гдје је 
погон па тамо иза опет лево било је гдје се та земља довлачи сировина 
доле десно,  значи,  односно кад уђеш  у зграду лијево била је бетонирка 
нека доле где су се изљевали бетонски производи и тако. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да ли ту има нека пруга, куд долазе вагони, има 
ли то нешто ту? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да.  
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Гдје је то у односу на ове просторије? 
СВЕДОК “БЕТА”: Значи гледајући према цести горе према асфалту, на 
лијеву страну и ишла је пруга поред и има надвожњак пута значи који 
прелази преко те пруге и та пруга долази поред фактички кад се гледа 
према тој фабрици, десној страни, долази доле, и сад иде дола и онда 
има и овамо посебне шине те гдје се товари тај цреп на неке вагоне који 
иду да се пеку па се прегурају до тих других вагона за претовар. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Колико је ту удаљено од те просторије гдје сте 
ви били затворени, приближно? 
СВЕДОК “БЕТА”: Које, шта? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Приближно, ти вагони и та пруга од те 
просторије гдје сте ви били затворени? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па сад приближно можда, она је паралелна са 
завршетком ове зграде и гдје долази та земља за производњу можда од 
зграде те можда једно 20-30 метара, а од просторије не знам колико је 
друга зграда, ми смо негдје на средини овамо били, можда је зграда дуга 
и 130-так метара. Сад, тачно не би, али приближно значи. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Из те просторије гдје су и вас водили да пишете 
изјаву, односно да вас саслушавају? 
СВЕДОК “БЕТА”: То је на Економији. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Е, да ли кад се изађе из те просторије се види 
где је пруга, где су вагони? 
СВЕДОК “БЕТА”: Причамо о Циглани, је ли? 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Јесте, не, не. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, Економија. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: О Економији. 
СВЕДОК “БЕТА”: Ја сам онда мало побркао. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не, ви све време причате о Циглани. 
СВЕДОК “БЕТА”: Ја о Циглани причам, а Економија не знам за 
Економију, за пругу колико су далеко, мало је даље, а Циглана је близу 
пруге ја сам сада. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Ја сам схватила да ви причате за Циглану. 
СВЕДОК “БЕТА”: Јесте, јесте. Мало сам онда побркао па би. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: И сад да разјаснимо, није вам познато да и код 
Економије има пруга или је то та пруга која иде до Циглене, је ли она 
можда пролази поред Економије? 
СВЕДОК “БЕТА”: Највероватније овако значи ако је Циглана, сад са 
моје леве стране можда је Економија вамо даље пар стотина метара 
пруга иде некако доле па можда на косо, сад да ли испод циглане 
пролази, све је могуће, иде према Србији значи према Дрини. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Је ли видите ви, да ли се ви сећате, кад изађете из 
те просторије на Економији где сте ви, на Економији причамо, је ли 
видите пругу кад изађете? Да ли се сећате? 
СВЕДОК “БЕТА”: Кад изађем, Економија је била овако контра окренута. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Од те собе где сте били? 
СВЕДОК “БЕТА”: Нисам ја могао видит пругу, не знам, са Економије не 
знам да ли би, били су неки. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Оно што сте причали је Циглана? 
СВЕДОК “БЕТА”: Да, били су неки хангари тамо испред, да ли за 
сијено, не знам ни ја за неки материјал. 
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Добро. Немам више питања. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Хвала. Имате ви нека питања браниоци? 
 
 Нема нико. Добро. Хвала вам што сте дошли.  
 
 
 То је све што имам да изјавим.  
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Трошкове тражите је ли тако? А да ви сте дошли 
са јединицом је ли тако? 
СВЕДОК “БЕТА”: Па добро, трошкови су. Не знам ако имате ви овде 
дневнице  могао би ја. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Немамо дневницу зато што то мора рефундација. 
Не, не, морамо да имамо захтев за рефундацију, него трошкове исхране 
то ћете добити. 
СВЕДОК “БЕТА”: И прошли пут кад сам био питали су ме за неко 
обештећење и трошкове, нико ништа, похар би било да негде попијем 
неку пиву. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: За пиву ће бити. То ће бити. Добро, хвала вам 
довиђења. И ви господине Јовићу сте слободни. Мислила сам ако нешто 
буде. Можете напоље слободно да се пропричате. Ево напољу, не овде. 
Не овде.  
СВЕДОК “БЕТА”: Напољу мене овај господин да пита? 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Не знам, ако ви хоћете да прихватите питања, 
ако нећете. Е да видимо сад овако. Сведок «Х» је тешко болестан. Само 
микрофон искључите. Сведок «Х» је тешко болестан и он живи у 
иностранству, а сведок по псеудонимом «Четири» је требало у марту да 
има неку операцију и не знамо кад ће тај оперативни ток да се заврши, 
тај  постоперативни ток, па ћемо заказати за прве дане септембра, значи 
нећемо сада у јуну јер не верујем да ће се он, ево овако, значи још 
сведока «Четири», псеудоним «Четири» и онда ћемо видети да ли нешто 
има још предлога, а ви размислите да ли имате још неке предлоге па што 
се нас тиче. 
 
 Констатује се да је председник већа обавештен да је сведок под 
псеудоним «Х» тешко болестан и да не може да дође на претрес, а 
информација је добијена преко Службе за подршку сведоцима, док 
је сведок «Четири» обавестио суд да треба да иде на операцију, а 
није добијена повратна информација да ли је операција која је 
заказана у Немачкој и извршена, стога суд доноси 
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
 Да се данашњи главни претрес одложи, а следећи закаже за: 
 
 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: То је четвртак, петак, је ли може? Колега, 
четвртак, петак? Понедељак је 31. август, значи 01, 02, 03, 04. је ли 
можете? Да, јел после од 07. па надаље имамо ове друге предмете. Неко 
ће заменити. Још нисмо на времену, још смо на датуму. Добро. Значи 
онда ћемо за: 
 

03. септембар у 09,30 часова, судница 4 
 
 

 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Па ако не може, биће онда 3. значи 03. септембар 
у 09,30. 
 
 Што је саопштено свим присутнима уместо позива. 
 

На претрес позвати сведока под псеудонимом «Четири» преко 
Службе за подршку жртвама и сведоцима.  
 
Адв. СВЕТОЗАР ПАВЛОВИЋ:  Председнице имам један предлог. 
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ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Изволите. 
Адв. СВЕТОЗАР ПАВЛОВИЋ: Ја видим да је овде и на претходним 
претресима и сада спорне те просторије, да ли можемо да видимо да се 
пошаље скица или да се оде да се сликају те просторије, неки кажу види 
се, не види се, знате, спорно, ја претпостављам да те просторије постоје 
и да би ту чињеницу одредио, јер пазите мислим може да се види, не 
види се, ту и тако то изазива страховиту забуну и код сведока и код нас 
одбране, а верујем и код тужиоца и да то заиста ако постоје просторије 
да оде архитекта или неко да фотографише. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Да. 
Адв. СВЕТОЗАР ПАВЛОВИЋ: Да се то види или да видимо на крају на 
лицу места, ни је то, то је сат и по вожње тамо се стиже знате. Тужилац 
или било ко да оде, да одемо попијемо пиће и видимо шта је то, да нам 
неко покаже, ако просторије постоје. Мислим да ти то тужилац могао да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро, видећемо, можда и замолним путем неку 
такву радњу одрадимо. 
Адв. СВЕТОЗАР ПАВЛОВИЋ: Ето то је спорно, видите забуна код свих 
изазива и код њих, а код нас поготово.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Хвала.  
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Сагласан.  
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Сагласни сте, је ли?  
ЗАМЕНИК ТУЖИОЦА: Да. 
ПРЕДСЕДНИК ВЕЋА: Добро. Па ишао тужилац, имам ја. 
 
 
 
Записничар                                                          Председник већа-судија                       
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